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Mijdrecht: Omg. Gravenstraat/Schepenstraat
Mijdrecht: Omg. Kerspelstraat/Heemraadsingel 
Wilnis: Raaigras

Wij zijn met SPOED op zoek naar serieuze

BEZORGERS/STERS

“Het had veel weg van een overval. 
Op de gemeentelijke pagina met 
berichtgevingen over afsluitingen is 
niets te vinden over het voornemen 
dat inmiddels realiteit is geworden. 
Hoe kan het dat de gemeente de 
omwonenden niet zelf heeft geïnfor-
meerd? De gemeente kan zich niet 
verschuilen achter de uitvlucht dat 
men van niets wist.” Het is de redactie 
bekend dat buurtbewoners tever-
geefs om echte opheldering hebben 
gevraagd. Dat ‘verstoppertje spelen’
is vooral vreemd, omdat de 
gemeente er prat op gaat goed te 
communiceren met inwoners. De 
stremming zou nodig zijn voor de 
aanleg van een waterafvoer vanaf het 
woningbouwcomplex voor starters 

aan de Kwikstaart. Het bouwterrein
is bekend als de locatie van de voor-
malige basisschool ‘Twistvlied’.
Bouwmedewerkers, die vorige week 
bezig waren met het verwijderen van 
struiken en graafwerkzaamheden 
deden op en langs het pad, maakten 
het nog bonter dan de gemeente. Ze 
verboden foto’s te maken. Toen ze te 
horen kregen dat het ging om open-
baar terrein en er dus gewoon foto’s 
gemaakt zouden worden, verdwenen 
ze snel uit beeld. 

Klagen
De stremming zou voor het week-
einde zijn opgeheven, maar die 
toezegging werd niet nagekomen. De 
relatie tussen bouwers en omgeving 

is allesbehalve soepel. Zo is eerder
al geklaagd over felle verlichting ‘s 
avonds en ’s nachts en over geluids-
overlast vanwege het wegpompen 
van water. De afgelopen week moest 
een deel van de vegetatie eraan 
geloven. Omwonenden hebben er 
nog wel vertrouwen in dat de grote 
bomen langs het pad en dicht bij een 
aantal appartementen blijven staan, 
zoals de gemeente heeft beloofd.
Bij een ander bouwproject op de 
“Stationslocatie’ bleken destijds
plotseling en zonder vergunning veel 
grote bomen gekapt te zijn. Project-
controllers en managers van bouw-
projecten leren tijdens hun opleiding 
dat een goed contact met buurt-
bewoners heel belangrijk is. HSB-
bouw schijnt dat ook te weten.
Hoe geloofwaardig is de ‘promo-tekst’ 
op het bouwterrein als omwonenden 
zich niet gehoord voelen?

Mijdrecht - Het veelgebruikte pad tussen het bruggetje aan de Gravenstraat 
en de Kwikstaart in Mijdrecht, werd plotseling met hoge hekken afgesloten 
voor voetgangers en ook voor �etser die gebruikmaken van het pad.

“Het had veel weg van een overval”

De Ronde Venen – Ruim een half 
jaar was de Bovendijk in Wilnis afge-
sloten wegens een totale opknap-
beurt. En dat was ook wel echt nodig. 

Nu een half jaar later is hij weer open 
en het ziet er prachtig strak uit, dat 
zeker. Maar... en nu komt het...
waarom aan het begin van de Boven-

Bovendijk weer open maar waar 
zijn de waarschuwingsborden?

dijk geen duidelijk bord met: Let op 
verkeerssituatie veranderd. Drem-
pels! Want die zijn er en niet van die 
kleintjes ook. Plotseling duiken ze
op en zelfs bij 50 km per uur schiet je 
van je stoel af en het zijn er ook nog 
niet zo weinig ook... welgeteld
15 stuks!

De Ronde Venen - Met het aan-
bieden van een Gallery Print van
de Heilige Maagschap, een hout-
snijwerk van Lucas Cranach, heeft 
Cursusproject De Ronde Venen 
afscheid genomen van Rien 
Jongerden. Voorzitter Ronald Soute: 
“We vonden dit een toepasselijk 
afscheidscadeau voor Rien.
Onderdeel van dit kunstwerk is een
afbeelding van een vader�guur die 
kinderen les geeft. Dit onderdeel 
wordt gebruikt als het logo van het 
Cursusproject.” Rien was 49 jaar 
geleden één van de vrijwilligers van 
het eerste uur. Hij is er weliswaar een 
periode tussenuit geweest, maar 
alles bij elkaar heeft zo’n 30 jaar 
meegedraaid en een grote rol 
gespeeld in de totstandkoming en 
groei van het Cursusproject. Rien is 
onder meer voorzitter en penning-
meester geweest, maar de meeste 
mensen zullen hem kennen van één 
van de vele cursussen die hij bege-
leid heeft. Secretaris Agnes Blokker: 
“Dat het Cursusproject De Ronde 
Venen leeft onder de bewoners van 
De Ronde Venen (en daarbuiten) 
blijkt wel uit de 800 deelnemers

die we dit voorjaar hebben kunnen 
plaatsen voor onze cursussen, 
presentaties en rondleidingen.”
Rien had graag nog een jaartje door-
gehaald tot het 50 jarig jubileum, 
maar ziet zich toch genoodzaakt om 
het stokje over te dragen. Ronald: 
“Het is jammer dat Rien er niet meer 
bij is, maar er ligt een solide basis 
waar we nog jaren mee voort 
kunnen. Op dit moment leggen we 
de laatste hand aan het programma 
voor het najaar. We danken Rien voor 
zijn jarenlange inzet!” 

Afscheid Rien Jongerden van het 
Cursusproject De Ronde Venen

Amstelhoek– Rond 20.30 uur is
donderdagavond een brand uit-
gebroken in een schuur achter
een woning aan de Amstelkade in
de Amstelhoek. De brandweer was 
snel aanwezig en kon voorkomen dat 
de brand naar de woning oversloeg. 
De brand is volgens een woord-
voerder van de politie, onder 
verdachte omstandigheden 
ontstaan. Er werden ook vier 
personen aangehouden. De woning 
wordt nu bewaakt en de politie start 
een onderzoek. Tijdens de enorm 
felle brand waren dikke, zwarte rook-
wolken in de wijde omgeving te zien. 
Ook werden diverse harde knallen 
gehoord van vermoedelijk gas-
�essen. Hoe de brand kon ontstaan, 
is nog niet duidelijk. Direct na de 
brand werd het pand bewaakt en 

werd al snel duidelijk dat het gaat 
om een drugslab. 

Vier aanhoudingen bij woningbrand

Foto:  Jan Uithol.
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VERSCHIJNT WOENSDAG
DE RONDE VENEN, MIJDRECHT, 
WILNIS, AMSTELHOEK, DE HOEF, 
VINKEVEEN, WAVERVEEN

UITHOORN, DE KWAKEL, 
NES A/D AMSTEL

Postadres
Midrethstraat 9
3641 CB Mijdrecht
Tel. 0297-581698

Aanleveren van advertentie
Dinsdag voor 10.00 uur
verkoopmijdrecht@meerbode.nl of 
verkoopuithoorn@meerbode.nl

Advertentieverkoop
Nel van der Pol
Mobiel 06-53847419

Advertentie-tarieven:
op aanvraag

Aanleveren van kopij
Maandag voor 15.00 uur
redactiemijdrecht@meerbode.nl of 
redactieuithoorn@meerbode.nl
Maximum aantal woorden: 300

Redactie
Nel van der Pol
Mobiel 06-53847419

Kabalen
Opgave gratis advertenties 
voor www.meerbode.nl/
kabalen-opgeven/

Druk
Janssen/Pers Rotatiedruk

Verspreiding en bezorgklachten
www.meerbode.nl/afzetpunten
www.verspreidnet.nl
Tel. 0251-674433 

Centrale administratie
Visserstraat 10
1431 GJ Aalsmeer
Tel. 0297-341900

Uitgave van
GOUW Uitgevers B.V.
Haarlem-Aalsmeer-Mijdrecht
Onderdeel van 
Regio Media Groep B.V.

135e jaargang

Oplage: 31.650

Ingezonden brieven
Uw brief van max. 300 woorden, dient 
ondertekend te zijn en voorzien van 
naam, adres, telefoonnummer en/of 
e-mailadres. Anoniem ingezonden 
brieven worden niet in behandeling 
genomen. De redactie behoudt zich 
het recht te weigeren dan wel te 
redigeren.

Let op
Nadrukkelijk maken wij u er op attent, 
dat door ons in deze krant gepro-
duceerd advertentie-, foto-, en/of 
tekstmateriaal niet beschikbaar wordt 
gesteld aan derden. Dus ook niet per 
e-mail, fotokopie of anderszins zonder 
uitdrukkelijke, schriftelijke toestem-
ming van de uitgever!

Privacy
Zie onze privacyverklaring op www.
meerbode.nl/privacy

Milieu
Onze krant wordt volledig gedrukt 
op FSC-Mix papier van verantwoorde 
herkomst.

WWW.REGIOMEDIAGROEP.NL

COLUMN

Elke veertien dagen vindt u hier 
een column van IVN, afdeling de 
Ronde Venen & Uithoorn. IVN 
richt zich op natuureducatie.
Voor meer informatie kijk op
onze website www.ivn-drvu.nl.

Klein grijswit motje!
Ah, ja, je ziet wel eens van die 
motjes rond het lamplicht. Nou, 
deze column gaar over zo’n klein 
grijswit motje. Ik moest hals-
brekende toeren uithalen om het 
kleine grijswitte motje te fotogra-
feren. Eerst een oud houten trapje 
dat altijd al met potjes enzo bij het 
raam staat, geprobeerd. Dat trapje 
heeft ooit in de werkplaats van mijn 
vader gestaan. Is nog heel stabiel 

maar niet hoog genoeg om een foto 
te nemen van dat motje dat op de 
bleekwitte onderkant van de over-
kapping van de voordeur ‘geplakt’ 
zat.

Het was te wiebelig, dat trapje. Te 
gevaarlijk en ik ga mijn leven niet 
wagen voor een foto van zo’n motje 
voor de IVN-column. Dus de langere, 
hogere, metalen, stabiele trap maar 
uit de berging gehaald. Dat ging 
beter maar nog steeds moest ik 
reiken om een goede scherpe foto 
te nemen. Het beestje, een vlin-
dertje, is ook nogal klein.
Maar goed, genoeg geavonturierd 
(is dat wel een goed woord?), het is 
tijd om te kijken om welk ‘motje’ het 
ging. De nachtvlindergids en nog 
een andere vlindergids erbij.
Er komen ongeveer 300 soorten 
voor in Nederland en België. De 
meeste soorten vliegen in de avond-
schemering en komen op je buiten-
verlichting of lantaarnpalen af.

Hun vliegen kun je beter een krach-
teloos, langzaam �adderen noemen. 
Een goede manier om deze soorten 
te vinden is het kloppen van takken 
en het opjagen uit de vegetatie. Ben 
je geïnteresseerd in deze kleine 
motjes, ga dan een avondje 
kloppen... een soort klopjacht. 
Maakt het nog wel spannend.
Na enig speurwerk in de vlinder-
gidsen kom ik uit bij de naam Zwart-
bandspanner. Deze blijk ik dus te 
zien op de onderkant van mijn over-
kapping. Een gewone soort. Het 
woord ‘spanner’ is afkomstig van het 
gedrag van de rups. Deze bewegen 
zich op een kenmerkende manier 
voort. Zij hebben slechts vier poten 
aan hun achterlijf: één paar buik-
poten en één paar zgn naschuivers. 

Het middendeel heeft geen poten 
en wordt bij het voortbewegen 
steeds in een boog omhoog 
gespannen, waarbij het achtereind 
van het lichaam tot bij de voorste 
pootparen wordt getrokken. In rust-
houding lijken deze rupsen net een 
takje. De sliertjes/zijden draden met 
aan het uiteinde een minirupsje, die 
je tegen kunt komen onderweg op 
paden, horen bij zo’n spannerrups. 
Ze zijn dan gestoord op hun tocht
in de vegetatie. Niets engs aan dus... 
als je maar weet wat het is. Nu dus...
het is niet vies of eng. Ze bijten niet.
Elza Vis
IVN-natuurgids
www.ivn-drvu.nl

Regio - Het valt tegenwoordig niet 
mee een evenement te organiseren, 
want heel veel dingen zijn duurder 
geworden en regels, regels, regels 
rijzen de pan uit. Daar kan een 
gemeente niet altijd wat aan doen, 
want er zijn landelijke richtlijnen. De 
Gemeente Uithoorn heeft alle mede-
werking gegeven, en de vergunning 
is binnen. 23 juli a.s. is het weer zover, 
All American Sunday gaat voor het 
24e jaar weer door! Dit ook dankzij 
de vele vrijwilligers die zich elke keer 
inzetten voor deze geweldige dag. 
Het evenement is begonnen in 2000 
op de kade. Dat werd elk jaar drukker 
en drukker, en was alleen met 
Harley’s. In 2012 was het een top-
drukte, en werd de kade te klein. 
Daarna zijn we uitgeweken naar
het Multimate terrein en hebben
we de Harleydag omgetoverd naar 
All American Sunday. Mooie classic 
American cars kwamen erbij. En 
meteen was het terrein daar ook 
weer te klein. 2014 gingen we naar 
het evenemententerrein Legmeer-
west, aan de Randhoornweg. Hier 
hebben we alle ruimte en soms is
het ook weer iets te klein maar
we kunnen altijd nog een stukje 

uitbreiden naar het parkeerterrein 
ernaast. Voordeel ook: er is stroom en 
water. Vooral de stroom wordt daar 
belangrijk omdat we volgend jaar 
(25e editie, hou het in de gaten!) 
moeten voldoen aan de stikstof 
uitstoot, dus we hebben géén aggre-
gaten nodig, wat het allemaal wat 
makkelijker maakt. Het bedrijfsleven 
denkt ook goed mee en sponseren 
ons.

Zaterdag 22 juli is er weer de Ride 
Out, deze is niet merk gebonden. 
Vertrek bij Café Drinken & Zo om 
12.00 uur stipt, inschrijven vanaf 
11.00 uur. ‘s Avonds BBQ en bij
mooi weer live band (The Blast o� 
the Stray Cats). 23.00 uur einde.
Dit is allemaal mogelijk door: TD 
Transport en Dienstverlening, Sauna 
Amstelland, Installatiebedrijf John 
Groen, Spuk Uithoorn, Kaatee Trans-
port, Autobedrijf Bakker Mijdrecht, 
Het Maandagavondcomité De 
Kwakel, Martin Products, De Beij 
Electra bv, Vleesleverancier Fontijn, 
het Ondernemersfonds Uithoorn en 
De Kwakel, DUO plant, Total Energy 
Service, Trike Centrum Vinkeveen en 
de Firma Schijf.

Hij komt weer, zondag 23 juli:
All American Sunday

Regio - Iedereen verdient een club! 
Een plek waar je elkaar ontmoet, 
elkaar sterker maakt en helemaal 
jezelf kunt zijn. Daarom ondersteunt 
de coöperatieve Rabobank al 20 jaar 
verenigingen door heel Nederland. 
Vanaf 29 mei kunnen clubs zich weer 
inschrijven om mee te doen aan de 
stemcampagne van Rabo ClubSup-
port, de inschrijving loopt tot en met 
22 augustus 2023. Daarna krijgen 
Rabobank leden de kans om te 
stemmen op hun favoriete club.
Rabobank wil een bijdrage leveren 
aan een duurzaam en leefbaar regio 
Schiphol. Een gezond verenigings-
leven is hier een belangrijk onderdeel 
van. Daarom investeert Rabobank in 
clubs met kennis, netwerk en geld. 
Dit doen ze in samenwerking met 
het NOC*NSF, LKCA en verschillende 
bonden. De bank investeert een deel 
van het coöperatief dividend, een
fonds om de regio te versterken, in 
de maatschappelijke doelen van 
verenigingen. Bijvoorbeeld het 
verduurzamen van het clubhuis, 

investeren in vervoer om kinderen te 
kunnen halen en brengen of het 
werven van extra vrijwilligers. Zo 
helpen ze samen om het vereni-
gingsleven van Nederland gezond
en toegankelijk te houden.
Qui Vive, dé hockeyvereniging in 
Uithoorn doet al een aantal jaren op 
rij mee met Rabo ClubSupport. De 
vereniging noemt zich de leukste en 
beste hockeyvereniging van 
Uithoorn, de Kwakel, Aalsmeer en 
Kudelstaart en bestaat dit jaar 60 jaar. 
Met de bijdrage van Rabo ClubSup-
port willen ze de club in het zonnetje 
zetten en organiseren daarom 
diverse activiteiten zoals een gezel-
lige familiedag en een 
veteranentoernooi.

Club aanmelden
Verenigingen en stichtingen
kunnen zich nu aanmelden via
rabo-clubsupport.nl. Vanaf
4 september kunnen Rabobankleden 
stemmen op hun favoriete club in 
regio Schiphol.

Schrijf je club nu in voor de
Rabo ClubSupport stemcampagne

De Ronde Venen - Na het succes
van de badeendenrace op 17 juni j.l. 
volgde daarna ook nog een grote 
verrassingsprijs voor het scholieren-
project van de Voedselbank DRV.
De stichting Lions Quest Nederland 
verdubbelde de opbrengst met een 
gift van € 7.112,– bovenop de dag-
opbrengst van € 7.112,–. Dit brengt 
het totaal resultaat op € 14.224,–.
De stichting Lions Quest richt zich
op de ontwikkeling van jongeren.
Dit sluit perfect aan op het scholie-
renproject van de Voedselbank wat 

vervolgens resulteerde in de extra 
bijdrage. Een dankbare voorzitter 
van de Voedselbank, Willem van
den Bruinhorst, verklaarde: “Deze 
extra bijdrage stelt ons in staat om 
gedurende enkele jaren een vijftig-
tal scholieren te steunen in het 
starten en voltooien van hun
opleiding”. Op donderdag 6 juli
werd de extra bijdrage symbolisch 
overhandigd door Marco van
Daalen (Lionsclub Mijdrecht-Wilnis) 
aan Willem van den Bruinhorst
(voorzitter Voedselbank).

Lions Quest steunt 
scholierenproject Voedselbank
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Uithoorn - Tijdens de Cultuurmarkt 
van vorige week zaterdag 1 juli op 
het Marktplein in Uithoorn hebben 
veel bezoekers de nieuwe seizoens-
brochure van de SCAU meege-
nomen. SCAU staat voor Stichting 
Culturele Activiteiten Uithoorn.
De SCAU � oreert al dertig jaar, mede 
dankzij een zeer trouw publiek. Het 
bestuur hoopt dat cultuurliefhebbers 
ook in het komende seizoen in 
groten getale naar De Schutse 
komen om de schoonheid en de 
troost van de podiumkunsten te 
beleven. Iedereen is van harte 
welkom bij het seizoen 2023-2024. 
De aanvangstijd is steeds 14.30 uur; 

de deuren van de zaal gaan om
14.00 uur open.

Seizoensoverzicht
- 17 september 2023: Openings-
concert door Beatrice en Vera van der 
Poel, met Patrick van Herrickhuyzen 
op piano: ‘ABBA XS’. (XS=Extra Small).
- 15 oktober 2023: Cellosonates van 
Debussy, Poulenc en Vermeulen door 
Lidy Blijdorp (cello) en Tobias Bors-
boom (piano).
- 19 november 2023: Andries Tunru 
met zijn nieuwe cabaretprogramma 
‘Marmer’.
- 17 december 2023: ‘Kerst met 
Koningsberger’ – kerstconcert met 

de Nederlandse bariton Maarten 
Koningsberger en het Matangi 
Strijkkwartet.
- 21 januari 2024: Helmert Wouden-
berg met een solo-voorstelling over 
leven en werk van acteur Louis 
Bouwmeester.
- 18 februari 2024: Vioolsonates van 
Beethoven en Schumann door Tosca 
Opdam (viool) en Nicolas van Poucke 
(piano).
- 17 maart 2024: Pianoduo Beth & Flo 
met muziektheater ‘Ensuite’.
- 21 april 2024: feestelijk slotconcert 
- ‘Carte Blanche voor Bob Berke-
meier’. Werken van o.a. Schubert, 
Mozart, Schumann en Boulanger 
door Clara de Vries (sopraan), Hanka 
Clout (klarinet) en Steven Faber 
(piano).

Verkoop abonnementen en
losse kaarten
Op de website www.scau.nl zijn 
online abonnementen en losse 
kaarten te bestellen. Klik op ‘Tickets’ 
of ‘Kaarten bestellen’ en volg de 
instructies. Daarnaast kan men ook 
gebruik maken van de antwoord-
kaart bij de seizoensbrochure 2023-
2024 (deze is gratis af te halen bij de 
boekwinkels Bruna en Readshop, bij 
de bibliotheek en bij Gerrit).
Voor alle vragen en voor nadere 
informatie staat het e-mailadres van 
het secretariaat van de SCAU open: 
secretariaat.scau@gmail.com. 

RICK FM

Zondag in ‘Sport & Co’, 11.00 - 13.00 uur:
Peter Zijerveld van de UWTC over de Tour 
de France. Het laatste nieuws van de Tour 
de Kwakel. Linda van Reekum de Beij over 
Honk- en Softbalvereniging Thamen.
Anneke Koeleman, één van de tien gedecoreerden die dit jaar bij de
lintjesregen Koninklijk onderscheiden werden tot Lid in de Orde van 
Oranje-Nassau.

Rick FM weekoverzicht Radio programma’s:
Maandag 00:00 - De Muzieknacht, Non-Stop Muziek

06:00 - De Ontbijttafel, Radio Noord-Holland 
09:00 - Goedemorgen Amstelland, Muziek & Info 
11:00 - Back to the Seventies, Muziekprogramma
12:00 - Goedemiddag Amstelland, Non-Stop Muziek
14:00 - Tim voor 3, Muziekprogramma
15:00 - Goedemiddag Amstelland, Non-Stop Muziek
18:00 - Uur van Puur, Muziek & Info 
19:00 - Amstelland Top 30, Muziekprogramma
21:00 - Pop Reünie, Muziekprogramma
23:00 - De Dag Voorbij, Non-Stop Muziek

Dinsdag 00:00 - De Muzieknacht, Non-Stop Muziek
06:00 - De Ontbijttafel, Radio Noord-Holland
09:00 - Goedemorgen Amstelland, Muziek & Info 
11:00 - Back to the Seventies, Muziekprogramma
12:00 - Goedemiddag Amstelland, Non-Stop Muziek
14:00 - Tim voor 3, Muziekprogramma
15:00 - Goedemiddag Amstelland, Non-Stop Muziek
19:00 - Reggae Festival, Muziekprogramma
21:00 - Laterrr!, Muziekprogramma
23:00 - De Dag Voorbij, Non-Stop Muziek

Woensdag 00:00 - De Muzieknacht, Non-Stop Muziek
06:00 - De Ontbijttafel, Radio Noord-Holland
09:00 - Goedemorgen Amstelland, Muziek & Info 
11:00 - Back to the Seventies, Muziekprogramma
12:00 - Goedemiddag Amstelland, Non-Stop Muziek
14:00 - Tim voor 3, Muziekprogramma
15:00 - Goedemiddag Amstelland, Non-Stop Muziek
18:00 - Uit de Kunst, Cultuurprogramma (H)
19:00 - Goedenavond Amstelland, Muziekprogramma
21:00 - Amstelland Op Weg Naar Morgen, Muziekprogramma
23:00 - De Dag Voorbij, Non-Stop Muziek

Donderdag 00:00 - De Muzieknacht, Non-Stop Muziek
06:00 - De Ontbijttafel, Radio Noord-Holland
09:00 - Goedemorgen Amstelland, Muziek & Info 
11:00 - Back to the Seventies, Muziekprogramma
12:00 - Goedemiddag Amstelland, Non-Stop Muziek
14:00 - Tim voor 3, Muziekprogramma
15:00 - Goedemiddag Amstelland, Non-Stop Muziek
18:00 - Door de Mangel, Talkshow i.s.m. Radio Aalsmeer
19:00 - Soul� les, Muziekprogramma
21:00 - Happy Hour, Muziekprogramma
23:00 - De Dag Voorbij, Non-Stop Muziek

Vrijdag 00:00 - De Muzieknacht, Non-Stop Muziek
06:00 - De Ontbijttafel, Radio Noord-Holland
09:00 - Goedemorgen Amstelland, Muziek & Info 
11:00 - Historische Top 40, Muziekprogramma
12:00 - Goedemiddag Amstelland, Muziekprogramma
14:00 - Tim voor 3, Muziekprogramma
15:00 - Amstelland Top 30, Muziekprogramma (H)
17:00 - Goedemiddag Amstelland, Non-Stop Muziek
19:00 - Moes Draait Door, Muziekprogramma
21:00 - Pre Party, Muziekprogramma
22:00 - Apenkooien, Muziekprogramma
23:00 - De Dag Voorbij, Non-Stop Muziek

Zaterdag 00:00 - De Muzieknacht, Non-Stop Muziek 
07:00 - Goedemorgen Amstelland, Muziekprogramma 
10:00 - Hit Museum, Muziekprogramma
12:00 - Terug Blikken, Muziekprogramma 
14:00 - Wie kent Sjors, Muziekprogramma
16:00 - Het Tussendoortje, Muziekprogramma
17:00 - Het Tussendoortje, Live Sportprogramma
18:00 - 60’s en 70’s, Muziekprogramma
20:00 - The Connection I Feel Free, Muziekprogramma 
22:00 - Tracks, Muziekprogramma
23:00 - De Dag Voorbij, Non-Stop Muziek

Zondag 00:00 - De Muzieknacht, Non-Stop Muziek 
07:00 - Goedemorgen Amstelland, Non-Stop Muziek
09:00 - The Good Guys, Muziekprogramma
10:00 - Uit de Kunst, Cultuurprogramma
11:00 - Sport & Co, Sport & verenigingsnieuws
13:00 - Rood Wit Blauw, NL Muziekprogramma
14:00 - Het Tussendoortje, Live Sportprogramma
17:00 - Back to the Seventies, Muziekprogramma
19:00 - Country Roads, Muziekprogramma
20:00 - Nerdalert, Muziekprogramma
22:00 - ‘t Marjolijstje, Muziekprogramma
23:00 - De Dag Voorbij, Non-Stop Muziek

Complete programma informatie en actueel nieuws over de programma’s 
met o.a. interviews en gasten op de website www.rickfm.nl, Facebook en 
Twitter. De radioprogramma’s zijn 14 dagen na de uitzending ook terug te 
luisteren via uitzending gemist; https://www.rickfm.nl/radiogemist/overzicht

SCAU presenteert het nieuwe 
culturele seizoen 2023-2024

 Foto’s: Stichting De Kwakel Toen & Nu / Dirk Plasmeijer.

1947 Centrum... Toen
Het centrum (Kerklaan/Drechtdijk) net na de oorlog.
De Kleine Drecht werd gedempt voor de ontsluiting
en de bouw van de Mgr. Noordmanlaan in 1947. Hier 
wordt de fundering en het riool en de bekabeling 
aangelegd. De Kwakel was een waterrijk dorp, waar 
veel met boten werd gevaren. Door de groei van de 
bevolking (babyboom) na de oorlog werd er een 
nieuwbouwwijk ontworpen, de Mgr. Noordmanlaan, 
die gereed kwam in juli 1948.

Het water de Kleine Drecht verdween en er kwam een 
graspark met struiken voor terug. De oude huizen aan 
de Kerklaan werden gesloopt voor de nieuwe winkels. 
In december 1962 opende er een blok van drie winkels. 
Dat waren zuivelwinkel Leen Omtzigt, bakkerij Joop 
Westerbos en kruidenierswinkel Piet van ’t Hart.
Daarvoor werd een groot deel van het mooie park 
opgeo� erd voor bestrating. Eind december 1962 was 
het parkeerterrein af voor de auto’s, die in opkomst 
waren met de opkomende welvaart.

2023 Centrum... Nu
De laatste grote verbouwing van het centrum was in 
1991, de Drechtdijk werd met een bocht erin aangelegd 
en de Kerklaan verdween als rijweg. De Snackbar Het 
Trefpunt en het Dorpshuis De Quakel werden gebouwd. 
De werkzaamheden boden mooi gelegenheid om de 
hele dorpskern op de schop te nemen en opnieuw in te 
richten met riool en kabels en bestrating.

In 2019 is de ‘Werkgroep Dorpshart’ begonnen met
een participatieproject met het SLS (Stichting Leef-
omgeving Schiphol) en de gemeente Uithoorn. Na
veel strubbelingen is men dan in mei 2023 eindelijk 
begonnen met de herinrichting van het dorpshart.
Het geeft een zanderig aanblik op dit moment.
Er wordt tijdens de vakantie hard doorgewerkt door
de aannemer AW Infrabouw. De planning is nu dat het 
31 augustus af is, vóór de Kwakelse kermis.
De foto’s zijn bijna identiek. Als Toen én Nu. 

Voor meer Kwakelse historische en 
actuele informatie: kijk op de website: 
www.de-kwakel.com

DE KWAKEL TOEN & NU... (69)
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Uithoorn –Vlak voor het reces
ging het college van de gemeente 
Uithoorn op werkbezoek bij het Afval 
Energie Bedrijf (AEB) in Amsterdam. 
De collegeleden kregen er een 
presentatie en werden rondgeleid 
over het grote afvalverwerkings-
complex. Wethouder Ferry Hoekstra 
(Woonomgeving): “Dit geeft ons 
beter inzicht in het spoor dat ons 
restafval moet a�eggen.”

Gemeente Uithoorn scheidt haar 
afval. Recyclebare afvalstromen 
worden apart ingezameld en opge-
haald, zodat grondsto�en opnieuw 
kunnen worden gebruikt. Dat drukt 
zowel de CO2-uitstoot als de kosten 
van de afvalsto�enhe�ng. Producten 
die moeilijk recyclebaar zijn, zoals 
luiers, kattenbakvulling en kapotte 
wijnglazen worden in de gemeente 
Uithoorn ingezameld via de onder-
grondse containers. Dit restafval
gaat naar AEB in Amsterdam. 

Duurzaam en schoon
Edward Iemenschot is accountma-
nager voor de gemeente Uithoorn: 
“Bij AEB verbranden we onbruikbaar 
restafval zo duurzaam mogelijk; we 
zetten het om in warmte en elektrici-
teit.” AEB verwerkt al meer dan 100 
jaar afval. Rond 1917 werd van vol-
ledige afvalstort overgestapt op vuil-
verbranding door AEB. Door de jaren 
heen is het bedrijf gigantisch uitge-
breid. E�ciënte en milieubewuste 
verwerking werd steeds belangrijker. 
Inmiddels verwerkt het bedrijf jaar-
lijks 1,4 miljoen ton afval. Dat zijn 
ongeveer 600 vrachtwagens per dag; 
meer dan 200.000 per jaar. Van dit 
afval is 6.000 ton per jaar afkomstig 
uit de gemeente Uithoorn. 

Constante aanvoer
Het bedrijf draait 24/7 en heeft veilig-
heid hoog in het vaandel staan. Bij 
het bezoek kreeg iedereen persoon-
lijk beschermingsmiddelen uitge-

reikt. De rondleiding begon bij de 
verbrandingsinstallaties. Het college 
kreeg een kijkje in de keuken bij
de meetwacht, het kloppende hart
van de fabriek, waar via complexe 
besturingssystemen het hele afval-
verwerkingsproces wordt geregeld. 
Storingen in het proces worden 
meteen gesignaleerd en verholpen. 
Iemenschot: “Het is van essentieel 
belang dat de aanvoer van restafval 
constant is, zodat de ketels constant 
branden en we continue energie 
opwekken. AEB heeft zes ver-
brandingsovens, die vrijwel altijd 
branden. Bij AEB werken ongeveer 
320 mensen die dat in de gaten 
houden en, als een verbrandings-
oven om welke reden ook stilvalt, 
deze zo snel mogelijk weer in bedrijf 
brengen. Het is een uitdaging om die 
processen in goede banen te leiden.”

Bodemas
Ongeveer 25 procent van het afval is 
onbrandbaar, maar kan na verwer-
king wel ingezet worden als grond-
stof. Metaal kan bijvoorbeeld 
worden hergebruikt. Het grootste 
deel van de onbrandbare sto�en, de 
zogenaamde bodemas, wordt in de 
wegenbouw gebruikt als vervanging 
van zand en granulaat. 
Leerzaam, noemt wethouder Hoek-
stra het bedrijfsbezoek na a�oop. 
“AEB is onze verwerker op het 
gebied van restafval. Het is goed
om op de hoogte te blijven van
alle ontwikkelingen. Voor onze 
gemeente blijft het doel om afval 
zoveel mogelijk gescheiden in te 
zamelen. Bronscheiding dus. En
het doordringt ons ervan dat het 
belangrijk is om niet-recyclebaar 
restafval te verminderen. Dat is
toch ons uiteindelijke doel.”

De Ronde Venen- Het raadsvoorstel 
‘Ruimtelijk kader Dorpshart Vinke-
veen’ met bijbehorend mobiliteits-
plan Vinkeveen Centrum’ is vlak voor 
het zomerreces van de raadsagenda 
gehaald. Een meerderheid van de 
raad steunde het verzoek tot uitstel, 
dat de fractie van Ronde Venen 
Belang inbracht. De twee andere 
coalitiepartijen, VVD en D66, elk met 
drie zetels, steunden het RVB-voorstel 
niet. Roger Fernhout (RVB) lichtte het 
verzoek om uitstel van de bespreking 
toe.

Kritisch opstellen
Fernhout: “We zijn ruim een jaar 
onderweg. Er is veel bereikt. Er zijn 
beslissingen genomen over lang-
slepende en grote dossiers. Ronde 
Venen Belang kijkt daar ook met veel 
tevredenheid op terug. Maar wel 
heeft Ronde Venen Belang bij her-
haling aangegeven dat het vaak heel 
veel was en dat wij ons kritisch 

zouden blijven opstellen. Voorzitter, 
dat is onze taak, maar dat is ook onze 
verantwoordelijkheid. Begin juni 
heeft het college een behoorlijke 
reeks aan voorstellen over de raad 
uitgestort. Belangrijke voorstellen 
met grote impact op de samenleving. 
Voorstellen die nog geen maand
later door de raadsvergadering heen 
geduwd lijken te worden, tenminste 
voorzitter, zo voelt dat voor Ronde 
Venen Belang. Een trein die 
doordendert.”

Niet alleen applaus
“Het centrumplan Vinkeveen is één 
van die belangrijke voorstellen die 
voor ons ligt. Een plan met grote 
maatschappelijke impact. Veel vragen 
die zijn gesteld en de beantwoording 
daarvan heeft minstens het dubbele 
aan vragen gecreëerd. Voor Ronde 
Venen Belang bestaat daarom nog 
steeds veel onduidelijkheid. Ook zien 
wij uit de samenleving niet louter en 

alleen maar applausgeluiden. In-
woners maken zich zorgen, zorgen 
over parkeervoorzieningen, zorgen 
over de bebouwing en de hoogte 
daarvan en de voorgenomen mobili-
teitsmaatregelen. En zo kunnen we
er nog wel een paar noemen. Ook 
vandaag nog heeft de gri�e twee 
reacties van verontruste bewoners aan 
het dossier toegevoegd. Een belang-
rijk signaal is dat de inwoners zich niet 
goed geïnformeerd vonden en vinden 
en vaak geen idee hebben wat er nou 
eigenlijk staat te gebeuren.”

Onverantwoord
Fernhout: “Alles bij elkaar genomen 
kan Ronde Venen Belang dan ook 
geen goed onderbouwd besluit 
nemen en voorzitter, dat is onverant-
woord. Onverantwoord omdat we 
wellicht een mooi plan tekort gaan 
doen of onverantwoord omdat we 
wellicht een besluit nemen over 
punten waar we later heel veel spijt 
van krijgen. Voorzitter, Ronde Venen 
Belang heeft het gevoel om door
een TGV omvergeblazen te worden, 
tenminste zo voelt dat. Ronde Venen 
Belang vraagt dan ook aan uw raad, 
onze collega’s, om ons de tijd te 
gunnen dit plan ons beter eigen
te maken door in te stemmen met 
aanhouding van dit voorstel tot na 
het reces. Dit om uiteindelijk een 
verantwoord besluit te kunnen 
nemen, waarbij de insteek altijd is 
van uitstel moet absoluut geen afstel 
komen. Voorzitter, zuiverder en
integerder dan dit gaat het echt
niet worden.”

Onzin
Timo Brockho� (VVD): “Simpel 
gezegd: uitstellen is onzin. Dit 
signaal hebben we niet eerder 
ontvangen. We hebben goede 
behandelingen in de commissies 
gehad. Wij horen wel positieve 
geluiden.” Joanne Freeve (D66): 
“Niet wenselijk om uit te stellen.
Nu het debat voeren en gewoon 
behandelen.” Ernst Schreurs (PvdA-
GroenLinks) was tegen uitstel. “Heel 
veel is geen reden om de behande-
ling niet te doen. De crux van het 
voorstel is ‘modal shift’. (kortweg: 
minder ruimte voor de particuliere 
auto, red.) Het enige dat werkt, is 
toepassing van het ‘modal shift’.”
Wim Stam (CU-SGP) wilde het
raadsvoorstel wel behandelen in
de meningsvormende vergadering 
om zich eventueel daarna door RVB 
alsnog te laten overtuigen geen 
besluit te nemen. Marja Becker 
(Seniorenpartij): “Wij denken dat we 

het voorstel op een verantwoorde 
manier kunnen behandelen.”

Veel onduidelijk
Volgens Melissa Bloem (Inwoners-
Collectief ) zou er voor veel inwoners 
nog veel onduidelijk zijn. Zij 
steunde het verzoek om de
bespreking uit te stellen. Die keus 
maakte de LeF-fractie ook om later 
tot een weloverwogen beslissing
te kunnen nemen.
Jan Rouwenhorst (CDA): “Wij 
beperken ons tot het proces. Als
er zo’n onderbouwd verzoek komt, 
dan gaan we er niet voor liggen. We 
staan positief tegenover het voor-
stel van RVB.”

Het raadsvoorstel werd van de 
agenda gehaald met 13 stemmen 
voor en twaalf tegen. Walter Koorn-
neef (RVB) stemde als enige tegen 
het verzoek om uitstel van zijn 
eigen fractie. 

Waarom raadsvoorstel ‘Ruimtelijk kader Dorpshart Vinkeveen’ is uitgesteld

College bezoekt
afvalverwerker AEB

Uithoorn - Gemeente Uithoorn zit 
op het goede spoor met textiel-
inzameling. Maar liefst 45% wordt
op de juiste manier ingezameld, in 
de textielcontainers. Al dit textiel 
krijgt een nieuwe bestemming. Het 
meeste wordt hergebruikt; de beste 
optie voor het milieu. De rest, vooral 
afgedragen en kapot textiel, wordt 
gerecycled als grondstof. Zo gaat ook 
dit materiaal niet verloren.

Niets bij het restafval
De gemeente streeft met kleding-
inzamelaar Sympany naar de laagste 
hoeveelheid textielafval. Volgens 
Maurits van de Kamp, adviseur
Inzameling & Hergebruik bij 
Sympany, kan het huidige inzame-

lingspercentage van 45% verder 
omhoog: “In de 55% die bij het rest-
afval terechtkomt, zit nog veel bruik-
baar textiel. Als iedereen oud textiel 
in een plastic zak doet en in de 
kledingcontainer gooit, verdwijnt
er minder in de verbrandingsoven.”
Hij vervolgt: Van kleding tot 
gordijnen, alle textiel is welkom.
Als het maar schoon en droog is. 
Zelfs voor knu�els, schoenen en 
tassen vinden we wel belangstel-
lenden. In de vier inzamelcentra van 
Sympany wordt alles gesorteerd en 
klaargemaakt voor de volgende fase. 
Textielafval is een grote milieu-
belaster. Gescheiden inzamelen en 
hergebruiken, dat is het beste voor 
onze aarde.”

Gemeente op goede spoor
met textielinzameling

GOED GESCHOTEN

Sinds begin juni
heeft de gemeente 
Uithoorn, moderne, 
kunstzinnige afval-
bakken geplaatst
in park de Scheg.
Bob Berkemeier 
maakte deze foto
en schreef erbij:
“Waar blijven
afvalbakken met 
openingen waar 
dergelijke rommel 
wel door kan?” 

Kunnen de gaten niet wat groter?
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Foto:  VNL Nieuws.

De KWakel - Op de Noordzuidroute 
(N231) in De Kwakel is zaterdag-
middag rond 13.00 uur een persoon 
gewond geraakt bij een ongeval 
tussen een auto en een motor. Het 
ongeval gebeurde ter hoogte van
de kruising met de Achterweg. 
Politie en ambulancedienst zijn 
opgeroepen. Het slachto�er, de 
motorrijder, is met onbekend letsel 
met spoed naar een ziekenhuis 

vervoerd. De bestuurder van de auto 
kwam met de schrik vrij. Zowel de 
auto als de motor raakten zwaar 
beschadigd, brokstukken lagen over 
de weg verspreid. De motor kwam
in de berm terecht. Een bergings-
bedrijf heeft de auto en de motor 
afgesleept. De N231 richting Nieuw-
veen was afgesloten wegens het 
ongeval. De politie doet onderzoek 
naar de toedracht van de aanrijding.

Ongeval tussen auto en motor
Uithoorn - Jenaplan is een uniek
en aansprekend onderwijsconcept. 
Toch weet nog lang niet iedereen 
wat Jenaplanonderwijs inhoudt,
wat het bijzonder maakt om op een 
Jenaplanschool te werken en wat
de meerwaarde is voor leerlingen
en ouders. Madelon de Koning,
stamgroepleider op Jenaplanschool 
’t Startnest, geeft een inkijkje in de 
aanpak op haar school.

Verschillende leeftijden bij elkaar 
“Het Jenaplanonderwijs gaat uit van 
vier basisactiviteiten die je terug ziet 
in het dagelijks leven” vertelt 
Madelon. “Dat zijn gesprek, werk, 
spel en vieren. Zij komen in samen-
hang aan bod in ons onderwijs. Op 
onze school zitten meerdere jaar-
lagen met elkaar in een stamgroep. 
Daardoor leren kinderen van en met 
elkaar. Instructie krijgen ze wel in 
hun eigen leeftijdsgroep. De jongere 
leerlingen krijgen een vast maatje uit 

de bovenbouw. Ze werken samen 
tijdens evenementen, gaan samen 
naar de themaopeningen en thema-
sluitingen en lezen ook met elkaar. 
Dat geeft een enorme verbonden-
heid. Kinderen leren ook van die 
verschillende rollen in de stamgroep.” 

Brede ontwikkeling
Madelon koos na de Pabo bewust 
voor een Jenaplanschool. “Kinderen 
leren bij deze onderwijsvorm meer 
dan rekenen en taal en dat sprak mij 
direct aan. Op ’t Startnest gaan wij 
bijvoorbeeld veel in de kring waar we 
in gesprek gaan met de leerlingen. 
Daardoor vergroten ze hun woorden-
schat en leren ze zich goed te uiten. 
In de ochtend geven wij de kern-
vakken en in de middag gaan we aan 
de slag met het thema of expressie. 
Ook geven we aandacht aan presen-
teren, onder meer tijdens onze 
themasluitingen. Kinderen krijgen
bij ons de ruimte om zich zo breed 

mogelijk te ontwikkelen. En vaardig-
heden te leren, die ook meerwaarde 
hebben in het dagelijks leven.”

Als team samenwerken
Het team van ’t Startnest werkt inten-
sief samen. “Je hebt elkaar nodig voor 
deze vorm van onderwijs”, vervolgt 
Madelon. “We wisselen veel infor-
matie uit. Als stamgroepleider en 
instructieleerkracht wisselen we 
informatie uit over de voortang van 
leerlingen. En als collega’s werken we 
juist samen om elkaar te inspireren. 
Je kunt hierbij denken aan Jena-
planspecialisme, pedagogisch 
klimaat en ateliers (workshops
door leerkrachten en ouders). Als we
met een nieuw schoolbreed thema 
starten, openen we het thema altijd 
met twee collega’s op het podium
in onze aula. Het mooie is dat de 
kinderen het thema afsluiten en dan 
presenteren wat ze hebben geleerd.”

Nieuwe collega’s 
De school is nog op zoek naar 
nieuwe collega’s. Madelon: “We 
zoeken leerkrachten die openstaan 
voor een andere vorm van onderwijs, 
die buiten de gebaande paden 
kunnen denken en die graag samen-
werken. Onze school ligt op een 
super locatie in het groen in de wijk 
Zijdelwaard in Uithoorn. We gaan 
graag naar buiten met de kinderen, 
ook omdat we zoveel mogelijk met 
echte materialen werken. Je hoeft 
geen ervaring te hebben met Jena-
plan. We maken nieuwe mensen 
graag wegwijs. We hebben een hecht 
team en de sfeer is warm en goed. 
Een �jne school om te werken,” 
besluit Madelon. Meer informatie
op www.startnest.nl.

Jenaplanschool ’t Startnest: 
uniek onderwijs in Uithoorn

Aalsmeer - Inge Saraswati Centrum 
voor universele wijsheid en levens-
geluk organiseert op donderdag 20 
juli een workshop Hatha/Raja Yoga. 
Een combinatie van de befaamde 
yoga houdingen, pranayama
(ademhalingstechnieken) met korte 
meditaties waardoor je intense rust 
ervaart en innerlijke kracht gene-
reert. De workshop begint om 20.00 
uur en duurt tot ongeveer 21.30 uur. 
De kosten zijn 15 euro per persoon. 
Wanneer je deze workshop niet kunt 
bijwonen, ben je van harte welkom 
voor een individuele proe�es à
20 euro.
Inge is ingewijd in de yogische 
traditie en de naam Saraswati staat 
voor stromende rivier, wat betekent 
dat door yoga beoefening je energie 
weer gaat stromen doordat blok-
kades worden opgeheven en het 
hoofd helder wordt. Zo is het altijd 
bedoeld door de oude meesters van 
weleer. Inge werkt al jaren als yoga-
deskundige in Aalsmeer en geeft 
Hatha/Raja Yoga. 
Raja Yoga: volgens het achtvoudige 
pad van Patanjali, wat uit verschil-
lende treden bestaat. In de lessen 
komen al deze facetten aan bod, de 
allerbelangrijkste is het beheersen 
van het lichaam, de ademhaling en 
het denken. De eerste de�nitie van 
Patanjali yoga is ‘Yoga Chitta Vritti 
Nirodha’ en dat betekent het tot rust 
brengen van het wervelende denken. 
Concentratie staat hoog in het 
vaandel in de lessen van Inge en kan 
uitmonden in een meer meditatieve 
beoefening van de yoga houdingen.

Het derde woord Vritti staat voor
het wervelende denken en betekent 
eigenlijk cirkelvormige beweging, 
draaikolk, wanneer je een steen in 
het heldere water van een vijver 
gooit wordt het water dat eerst 
helder was troebel. Dit gebeurt ook 
met je denken als het oververhit is. 
Dat geeft chaos in je hoofd. Even 
vluchtig een oefening doen brengt 
geen rust in je mind. Tegenwoordig is 
mindfulness heel populair. Mindful-
ness heeft veel technieken uit de 
yoga overgenomen. Misschien klinkt 
mindfulness voor de westerling wat 
aantrekkelijker, maar weet dat de 
yogi’s al honderden jaren geleden 
yoga ontwikkeld hebben als inner-
lijke wetenschap. Yoga gaat over 
zuivering van het inwendig lichaams-
systeem en het tot rust brengen van 
het denken. Dit wordt alleen bereikt 
door beheersing van lichaam, 
denken en de prachtige adem-
halingstechnieken. De beoefening 
geeft kalmte en rust. Je lichaam 
wordt soepeler en je vitaliteit neemt 
toe.
In de groepen voor Hatha/Raja Yoga 
kunnen belangstellenden deel-
nemen op dinsdagavond van 19.15 
tot 20.15 uur of van 20.30 tot 21.30 
uur. De lessen starten in de week van 
12 september. Op donderdag geeft 
Inge Saraswati yoga intensief. Dit is 
een les van anderhalf uur van 20.00 
tot 21.30 uur. Voor meer informatie 
kan contact opgenomen worden
via 0297 - 328 798, per mail:
info@ingesaraswati.com of
kijk op: www.ingesaraswati.com.

Workshop Hatha/Raja Yoga
bij Centrum Inge Saraswat

LEZERSPOST

Afgelopen week heeft Uithoorn het behoor-
lijk voor de kiezen gekregen; eerst een code 
rood met storm, regen, rukwinden en een 
enorme verkeerschaos op woensdag 5 juli 
en afgelopen zondag 9 juli, amper vier 
dagen later, nog een keertje een code oranje 
daaroverheen. Vooral op de woensdag was 
het raak in Uithoorn, auto’s reden niet meer 
op een wegdek maar reden door een bord 
met boerenkool zo leek het, zoals bijvoor-
beeld op de Maximalaan. Een groot
compliment voor onze brandweerlieden
en mensen van de groenvoorziening want 
inmiddels is de gemeente weer aan kant.
De wegen zijn weer goed berijdbaar, de 
ergste rommel is opgeruimd, met slechts 
hier en daar een restje groen afval. Hulde!
En complimenten voor een ‘job well done!’
CDA Uithoorn-De Kwakel

De gemeente wil een afvalpas voor 
restafval invoeren om de hoeveel-
heid ingezameld GFT-afval te 
vergroten. De gevolgen laten zich 
raden, namelijk nog meer restafval 
wordt naast de ondergrondse 
containers gestort. Zo was het 
immers ook toen we in het verleden 
ook al een pas voor die onder-
grondse containers hadden en die 
pas toen hebben afgeschaft. Daar-
naast, hoeveel mensen verwerken 
het GFT-afval in hun tuin? Ik stort 
geen kilo GFT-afval, ik heb een 
volkstuin waar ik het composteer. 
En waarom straks ook nog betalen 
waar ik al een afvalsto�enhe�ng 

betaal. Betalen voor restafval bete-
kent, nog meer illegale stort dan nu 
al het geval is. Zeker als je ook nog 
belast wordt voor het wegbrengen 
van restafval naar het afvaldepot. 
Gebruik van het afvaldepot wil je 
juist aanmoedigen want daar wordt 
uitstekend gescheiden onder het 
toezicht van de medewerkers daar. 
Belasten van restafval op het afval-
depot vergroot echt niet de 
hoeveelheid ingeleverd GFT-afval. 
En misschien is het juridisch niet 
eens houdbaar om iets te belasten 
om wat anders te bereiken? De 
twee grootste fouten die je kan 
maken met afvalverwerking van 
restafval zijn het moeilijker maken 
met een pas en het extra belasten 

naast de bestaande afvalsto�en-
he�ng. Dan ben je echt bezig met 
een politiek doel, en niet met een 
het werkelijke doel, namelijk afval-
scheiding en verhogen ingeza-
melde hoeveelheid GFT-afval. Het 
geheugen in het Gemeentehuis, 
waarom in het verleden de pas is 
afgeschaft, lijkt gewist door een 
zichzelf opgelegd doel. En als we 
het over het goede voorbeeld 
hebben, waarom heeft de 
gemeente de verstrekking van 
gratis gele plastic zakken bij het 
afvaldepot voor plastic afval 
gestopt? Dat bevorderd afval-
scheiding ook niet.
Guus Ottenhof,
Monnet�at, Uithoorn.

CDA: Bravo voor brandweer en medewerkers groenvoorzieningen

Afvalpas
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Het zogeheten ontwikkelgebied 
loopt aan de noordzijde tot aan de 
Baambrugse Zuwe en het kerkge-
bouw van de Hervormde Gemeente. 
Aan de oostelijke kant vormen de 
dijksterreinen aan de rand van de 
Vinkeveense plassen de afscheiding. 
De zuidgrens loopt langs de Juliana-
laan en aan de westzijde is de Ring-
dijk de grens. In de beschrijving van 
het ruimtelijk kader worden drie 
‘ijzers in het vuur’ aangegeven 
waarmee het water en Vinkeveen
aan elkaar gesmeed gaan worden: 
het gebruik van de dijksterreinen,
de inrichting van het terrein van
de Adelaar en het aanpassen van 
waterverbindingen.

Wel of geen brug
“Nu is de beleving van het water,
de Vinkeveense plassen en het 
omliggende landschap vanaf de 
Herenweg minimaal.” Met de aanleg 
van robuuste watergangen zou dat 
beter worden: één brede sloot tussen 
Kloosterplein en de ringdijk, de 
ander ten noorden van de N201.
Die nieuwe hoofdwaterweg, tussen 
de ringvaart ten oosten van het
plangebied en de plassen aan de 
westzijde, moet zorgen voor een 
duidelijk zichtbare verbinding. Een 
doorvaartbare brug in de Herenweg 
is “een belangrijke wens” in de 
papieren plannen voor het dorps-
hart. Als die brug er komt, wordt dat 
gezien “als een belangrijke pré, maar 
niet als een absolute must”, zo valt te 

lezen. Want in het rapport grossiert 
de gemeente in allerlei opties die wel 
of niet zouden kunnen. Al een paar 
zinnen verderop in het rapport wordt 
dat duidelijk. Want door advies-
bureau Mobycon is vanuit verkeers-
oogpunt een beweegbare brug in de 
Herenweg sterk afgeraden. Daarop 
volgt de zin: “Daarmee is deze optie 
komen te vervallen.” Wel gaat onder-
zocht worden of een vaste brug met 
voldoende doorvaarthoogte in de 
Herenweg haalbaar is.

Verrommeld
In drie deelgebieden is woningbouw 
gepland. Het eerste deelgebied 
betreft ligt ten noorden van de N201 
en aan de westzijde van de Heren-
weg. Het tweede deelgebied ligt 
tussen de Julianalaan en de N201. 
Volgens het college zijn deze beide 
deelgebieden “verrommeld”. In de 
deelgebieden 1 en 2 is langs de N201 
in de richting van de ringvaart “laten 
de openheid en de afstand tot de 
bestaande bebouwing hier een 
bouwhoogte van maximaal vier 
bouwlagen met een kap toe”. Die 
hogere bebouwing zou zorgen voor 
een geluidsluwe woonomgeving 
achter de gebouwen. De overige 
bebouwing in de deelgebieden 1
en 2 bestaat uit driewoonlagen.

De Adelaar
Het verharde terrein van de voor-
malige betonfabriek ‘De Adelaar’ 
vormt het derde deelgebied. Daar 

zijn woningbouw en de realisatie
van voorzieningen gepland. Voor
die voorzieningen is maximaal 1.000 
vierkante meter bruto vloeroppervlak 
beschikbaar. Het realiseren van een 
supermarkt in combinatie met een 
winkelprogramma en woningen op 
de Adelaarlocatie geeft een te zware 
verkeersbelasting op de Herenweg. 
“Dit scenario wordt dan ook niet 
realistisch geacht.” Het beschikbare 
vloeroppervlak is overigens te klein 
voor het vestigen van een super-
markt.
Op de kop van het Adelaarterrein
zou “een markant gebouw met een 
bijzondere kapvorm” moeten komen, 
“voor het versterken van de aantrek-
kingskracht en een goede oriëntatie 
vanaf het water. Dit gebouw wordt 
het nieuwe herkenningspunt vanaf 
de plassen en het baken van het 
dorpshart”, zo valt te lezen in het 
ruimtelijk kader. Het college vindt het 
daarom stedenbouwkundig “passend 
en gewenst” om daar een gebouw 
van zo’n 20 meter te laten bouwen: 
vijf woonlagen en een schuine kap. 
Het volume van dat gebouw wordt
in het ruimtelijk kader niet genoemd.
Er is ook plek voor horeca en het is de 
bedoeling dat het terrein wordt inge-
richt “als ontmoetingsplaats voor de 
dorpsbewoners en waterrecreanten.” 
Aan de noordzijde van het Adelaar-
terrein mag de bebouwing bestaan 
uit drie bouwlagen en een kap; aan 
de zuidzijde is gekozen voor twee 
bouwlagen met een kap.

Eigen grond gemeente
De locatie Herenweg 196 wordt
getypeerd als ‘vierde deelgebied’. 
Herenweg 196 is een groot perceel 
dat eigendom is van de gemeente. 
Momenteel maakt kanovereniging 

De Ronde Venen gebruik van dat 
terrein. Als toekomstige bestemming 
wordt dit aangeduid als ‘overloop-
gebied’ voor uiteenlopende functies 
“die vooral ten dienste moeten staan 
van de ontwikkeling van de woning-
bouw ten noorden van de N201”. 
Deze vage aanduiding wordt later in 
het verhaal heel duidelijk: het perceel 
Herenweg 196, dat gemeentelijk 
eigendom is, lijkt al voorbestemd als 
toekomstig parkeerterrein omdat 
parkeren aan de Herenweg tussen 
N201 en Baambrugse Zuwe niet 
langer de bedoeling is. Ook zou het 
perceel Herenweg 196 de verbinding 
moeten vormen naar ‘deelgebied 5’.

Verwilderde indruk
Deelgebied 5 bestaat uit de dijks-
terreinen, die de verbinding met de 
plassen mogelijk zouden moeten 
maken. Deze dijksterreinen “zijn 
begroeid en maken een verwilderde 
indruk”, aldus het rapport dat het 
college heeft laten opstellen. De twee 
losliggende dijksterreinen zijn nu niet 
openbaar toegankelijk. Aangegeven 
wordt dat door het onderling ver-
binden van deze dijksterreinen met 
de Baambrugse Zuwe een nieuw 
gebied ontstaat dat kansen zou 
kunnen bieden voor recreatief 
gebruik. “De dijksterreinen worden 
gezien als de meest kansrijke verbin-
ding tussen het dorp en de plassen”.

Geluidshinder
De nieuwe ontwikkelingen in het 
plangebied mogen niet leiden tot 
vermindering van het nu bestaande 
wateroppervlak en dat geldt ook voor 
de huidige lengte van de natuurlijke 
oevers. Direct langs de N201 wordt 
de maximaal toegestane geluids-
hinder voor woningbouw over-

schreden en het valt nog te bezien
of geluidsbeperkende voorzieningen 
alsnog soelaas zouden kunnen 
bieden.

Aantal woningen
Met de huidige verkeerskundige 
maatregelen geldt dat er maximaal 
240 woningen gebouwd kunnen 
worden. Door het toepassen van 
aanvullende maatregelen in de 
verkeersstructuur van Vinkeveen 
zouden ongeveer 300 woningen 
passen binnen het plangebied. De 
gemeente hanteert daarbij een ver-
deling van minimaal 30% sociale huur, 
minimaal 15% middeldure huur / 
goedkope koop en maximaal 55 % in 
de vrije sector. In het ‘Ruimtelijk kader 
dorpshart Vinkeveen’ gaat het om
een schetsplan en dus om “wat zou 
kunnen”. Wel staat vast dat er geen 
nieuwe hoofdwegen voor autoverkeer 
komen. Overigens zou uit verkeers-
onderzoek al blijken dat de drie 
geplande woningbouwlocaties 
kunnen worden aangesloten op de
al bestaande infrastructuur “zonder 
dat een overbelasting op de piek-
momenten ontstaat.”

Achteraan in de rij
De Herenweg, de Kerklaan en de
kruising op de N201 worden wel 
aangepast. “Deze aanpassing van 
wegen kan niet los worden gezien van 
de visie op mobiliteit. Deze visie gaat 
uit van de aanwezigheid van Hoog-
waardig Openbaar Vervoer, optimale 
�etsverbindingen en “nieuwe, alterna-
tieve vervoersmogelijkheden, zoals 
gebruik van deelauto’s.” Kortom, de 
automobilist in een privéauto sluit 
achteraan in de rij. Want de ruimte 
voor de �etsers wordt verbreed en
de wegen worden als 30-kilometer-
wegen ingericht. De automobilist 
wordt zo gedwongen de snelheid
aan te passen en bewust gemaakt
van de positie op de weg ten
opzichte van de �etsers.

Eind november 2022 zijn belang-
stellende bewoners in Dorpshuis ‘De 
Boei’ voor het eerst geïnformeerd over 
de nieuwe inzichten over de verkeers-
structuur in Vinkeveen en het plan
om het wegennet in Vinkeveen als
30-kilometerwegen in te richten. Die 
verandering werkt door tot ver buiten 
de geplande woningbouwlocaties en 
heeft grote impact.

Wat gaat er de komende jaren in het dorpshart van Vinkeveen gebeuren?
Vinkeveen - Het college heeft daar plannen voor gemaakt: een ruimtelijk 
kader en een verkeerskundig plan. Beide plannen geven inzicht in de 
ingrijpende veranderingen. Volgens het college zijn de plannen gericht 
op ontwikkeling van woningbouw aan het water, ‘voorzieningen’ en het 
verbeteren van bestaande rijwegen. Het college hecht naar eigen zeggen 
aan de betrokkenheid van bewoners en grondeigenaren.

Mijdrecht - De laatste weken
van het schooljaar zijn voorbij 
gevlogen! Alle leerlingen hebben 
een heel leuk schoolreisje gehad in 
Ouwehands Dierenpark in Rhenen. 

Op 23 juni vierden zij met alle 
ouders en leerlingen het zomer-
feest. De leerlingen vermaakten 
zich goed op de springkussens
en bij het schminken. De ouders 

konden gezellig met elkaar 
napraten over het afgelopen 
schooljaar. De ouderraad heeft
er dit jaar voor gezorgd dat alle 
leerlingen tijdens de sport- en 
spelactiviteiten in een shirt met
het nieuwe logo konden lopen.
Wat zien de shirts er prachtig uit!
Op woensdag 28 juni hebben
zij met de hele school het jaar
afgesloten in de katholieke kerk 
Johannes de Doper. Ze stonden
stil bij alle mooie en dankbare 
momenten van dit schooljaar. 
Tijdens deze viering vertelden de 
leerlingen van groep 8 naar welke 
school zij volgend jaar gaan en wat 
hun verwachtingen daarvan zijn. In 
de laatste week werd de afscheids-
musical: ‘Expeditie Beachclub’,
opgevoerd door de leerlingen van 
groep 7 en 8 in ‘t Oude Parochie-
huis. Het vele oefenen van de
afgelopen weken heeft geresul-
teerd in een prachtige voorstelling!

Basisschool De Driehuis
sluit het schooljaar goed af Wilnis - De afgelopen weken 

hebben KDV Ministek en PG 
Duimelot knu�el-olifantjes 
verkocht voor Villa Joep. Ouders
en personeel hebben samen 168 
olifantjes gekocht en er zijn daar-
naast ook nog donaties ontvangen. 
Villa Joep is hét fonds dat zich inzet 
om geld in te zamelen voor onder-
zoek naar het vergroten van de 
overlevingskansen van neuroblas-
toom kinderkanker. KDV Ministek 
en PG Duimelot zijn heel blij dat ze 
een eindbedrag van € 2266,25 naar 
Villa Joep kunnen overmaken.
Ze hebben de actie afgesloten
met een symbolische cheque die 
Levi mee heeft genomen naar het 
Prinses Maxima Centrum waar hij 
behandeld wordt.
Wilt u Villa Joep ook steunen,
ga dan naar de website
www.villajoep.nl en doneer.

€ 2266,25 voor Villa Joep
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TIM’S STRAATPRAAT

Het potje en de deksel
Ik zit op het terras van de horecagelegenheid 
in Mijdrecht waarvan de naam binnenkort van 
Rendez Vous zal veranderen in Graaf Jan. Of de 
Graaf op het terras zit weet ik niet. Ik vind dat 
ook niet zo belangrijk, want ik geniet van de 
gewone mensen die er wel zitten. Sommigen 
met gezelschap, maar ook een aantal net als ik 
alleen. Alhoewel ik altijd mijn trouwe vier-
voeter als gezelschap naast mij heb liggen. De 
serveerster komt naar mijn tafel en vraagt wat 
mij belieft. Ik bestel een dubbele espresso. Dan 
vraagt de serveerster, met enige verontschuldiging in haar aankondiging 
van haar vraag, of ik de schrijver ben van de columns in de Nieuwe Meer-
bode. Ik bevestig met gepaste trots. Ze laat mij weten dat ze het prach-
tige verhalen vindt en leest ze met veel plezier. Dat is een mooi cadeau 
voor mij en klinkt mij als muziek in de oren op deze mooie zomerse dag. 
Een complimentje kan een mens blij maken. Ik zie de mensen op het 
terras vervolgens naar mij kijken alsof ik een plaatselijke popster ben, 
maar niemand maakt verder contact met me.
Als de serveerster mijn espresso komt brengen vraagt zij: “Hoe komt u 
aan al die mooie verhaaltjes?” Ik zeg: “Dat is eigenlijk heel simpel. Mijn 
huis is 4 meter 25 bij 3 meter 60 en staat vol met voorwerpen, dingen en 
rariteiten. Anderen vinden het misschien een rommeltje, maar ik bemin al 
deze objecten en subjecten. Je kan het kunst noemen, maar ik zie ze ook 
als mooie herinneringen. En tussen al die dingen staat ook nog een potje 
met een deksel. Haal ik die deksel van het potje dan komt er vanzelf wel 
weer een mooi verhaal uit. Dat zijn verhalen uit mijn leven die ik opge-
slagen heb. Noem het herinneringen. Ieder mens heeft herinneringen 
gemaakt of gekregen. Leuke en minder leuke! Ik ben daarin niet uniek 
ieder mens heeft die. Maar veel mensen hebben niet zo’n potje of 
houden de deksel op het potje. Dan raak je ze heel langzaam kwijt en 
soms zijn ze dan helemaal verdwenen”.
Dat noemt men dementie. Ik vind dat je herinneringen niet alleen moet 
maken maar ook een keer moet ophalen en herbeleven. En, nog mooier, 
die moet je delen met mensen. Hoe mooi is het als een groepje mensen 
samen herinneringen aan het ophalen zijn. Er wordt gelachen, er komt 
soms emotie, heimwee naar het verleden en soms valt er zelfs een traan. 
Het ophalen van herinneringen doet iets met ze, het verbindt ze en 
emotioneert. Ik vind dat een prachtig gezicht. Dat doe ik dus ook in mijn 
ontmoetingen op straat en tegenwoordig ook in mijn column. Dat lucht 
op en zorgt voor verbinding. En hoe mooi zou het zijn als men later, als ik 
ze vergeten ben, ze weer aan mij verteld konden worden door anderen. 
Misschien een medicijn tegen dementie? De serveerster zegt dat ze ook 
zo een potje gaat maken. Ik zeg met een knipoog tegen haar: “Geef de 
mensen op het terras ook zo’n potje en laat ze vooral de deksel er af halen 
en bij mij aan tafel komen zitten. Ze hebben vast ook allemaal van die 
prachtige verhalen om te delen. Daar kunnen we een boek mee vol 
schrijven en ik weet zeker dat je die net zo mooi vindt als de verhalen die 
ik maandelijks in mijn column beschrijf”. Ze lacht en ze zegt: ”Ik denk dat 
zij de deksel er vandaag op houden, maar u bedankt dat u dat niet doet 
en u verhalen deelt en ik ben benieuwd naar de volgende en wat u dan 
weer te vertellen heeft”. “Jij krijgt de hoofdrol”, roep ik haar toe. “En doe de 
groeten aan Graaf Jan!”.
Tim Oegema

De Ronde Venen - Zonnebloem 
Vinkeveen/Waverveen zet zich in 
om mensen met een fysieke
beperking een onvergetelijke tijd
te bezorgen. Om dit �nanciëel 
mogelijk te maken worden loten 
verkocht van de landelijke Zonne-
bloem loterij. Het grootste deel van 
de aanschaf komt direct ten goede 
aan de gasten in Vinkeveen en 
Waverveen. Tijdens de jaarmarkt

in Vinkeveen op 12 juli staat de 
afdeling met de Zonnebloem auto 
paraat om informatie te delen en 
loten te verkopen. De aftrap van
de lotenverkoop werd gedaan door 
Wethouder Anja Vijselaar die het 
eerste lot kocht van voorzitter Dick 
Jonkers. Bewoners van Vinkeveen 
die interesse hebben om gast of 
vrijwilliger te worden zijn van harte 
uitgenodigd om langs te komen.

Wethouder steunt Zonnebloem 
met aankoop eerste lot

Vinkeveen - Elders in deze krant 
wordt uitgebreid toegelicht dat
de beslissing over het centrumplan 
Vinkeveen is uitgesteld. Een meer-
derheid in de raad steunde het
initiatief van Ronde Venen Belang. 
Eén van de argumenten was
dat een aantal raadsleden er niet
van overtuigd was dat de meeste
inwoners van Vinkeveen het raads-
voorstel zouden steunen. Er was 
meer tijd nodig om de stemming 
onder de inwoners te peilen. Zeker 
omdat een besluit over het centrum 
van Vinkeveen een beslissing is
die geldt voor de komende 30 tot
40 jaar. Bij de redactie zijn diverse 
vragen binnengekomen of het 
centrumplan Vinkeveen niet een 
uitgelezen onderwerp is om een 
referendum over te houden. 

Referendum
De huidige coalitie van Ronde 
Venen Belang, VVD en D66 heeft
de mogelijkheid geopend om een 
referendum te organiseren. Zo’n 
referendum is raadgevend. Dat 
betekent dat de gemeenteraad zelf 
moet beslissen wat er vervolgens 
met de uitslag gebeurt. Het eerste 
raadgevend referendum werd
op 15 maart van dit jaar ghouden, 
gelijdijdig met de verkiezingen van 
de Provinciale Staten. Toen konden 
de stemgerechtigde inwoners een 
keuze maken tussen een nieuw 
gemeentehuis bij het zwembad
of renovatie op de plek van het 
huidige gemeentehuis. Uiteindelijk 

heeft de gemeenteraad besloten 
tot nieuwbouw bij het Veenweide-
bad en zich daarmee gehouden aan 
de uitkomst van het referendum. 
Menig raadslid en het college 
spraken uit dat het referendum
een echte steun in de rug was.
Met dit in het achterhoofd kun je
je afvragen of raadsleden ook
geen steun in de rug willen bij hun
beslissing over het centrumplan 
Vinkeveen.

Verordening
Een referendum wordt onder strikte 
regels georganiseerd. Er is een door 
de gemeenteraad een referendum-
verordening vastgesteld. Daarin 
staat dat een referendum gehouden 
kan worden op initiatief van kies-
gerechtigden, op initiatief van de 
gemeenteraad of op initiatief van 
het college van B en W.
Het moet gaan over een ontwerp-
raadsbesluit en dat is het geval bij 
het Centrumplan. Als je als kies-
gerechtigden, inwoners dus, een 
referendum wil houden, dan moet 
zo’n initiatief eerst gesteund worden 
door tenminste 250 inwoners, 
waarmee het referendum geagen-
deerd kan worden. In een volgende 
fase moeten vervolgens 2.500 kies-
gerechtigde inwoners verklaren het 
referendum ook daadwerkelijk te 
steunen. Ook als raadslid kun je een 
verzoek tot referendum indienen
en als dit wordt gesteund door een 
meerderheid in de raad dan moet
zo’ n referendum gehouden worden.

Waar gaat het over
bij het centrumplan?
Basis voor het raadsvoorstel is dat
op en rond het Adelaarterrein en 
aan beide zijden van de N201
eindelijk gebouwd gaat worden. De 
gemeente is hierover in gesprek met 
de eigenaren van de percelen en in 
gezamelijkheid zijn plannen ontwik-
keld. Veel inwoners hebben hiervan 
een impressie kunnen zien op basis 
van een maquette. Belangrijke 
vragen bij dit soort ontwikkelingen 
zijn: hoeveel huizen er gebouwd 
kunnen worden, voor welke doel-
groepen, hoe gaat het er – ook qua 
bouwhoogte – uit zien en wat is 
geregeld over verkeer en parkeren? 
De gemeente heeft voor de 
verkeers- en parkeervraagstukken 
een adviesbureau ingeschakeld. Dat 
heeft ertoe geleid dat in Vinkeveen 
het gebruik van de particuliere auto 
in het dorp wordt ontmoedigd in 
het voordeel van andere weggebrui-
kers, zoals voetgangers en �etsers. 
Dat wordt ‘modal shift’ genoemd. 
In plaats van gebruik van de eigen 
auto wordt bij ‘modal shift’ er van 
uitgegaan dat inwoners (meer) 
gebruik gaan maken van de �ets, 
Hoogwaardig Openbaar Vervoer en 
deelauto’s.
De redenering hierachter is dat als
je het aantal auto’s beperkt dit leidt 
tot minder behoefte aan parkeer-
plaatsen en er daardoor meer ruimte 
is voor meer woningen. Die beper-
king van auto’s en minder behoefte 
aan parkeren wordt ook bevorderd 
door de doorgaande wegen van 
Vivnkeveen (Bonkestekersweg, 
Reigerstraat, Kerklaan en Herenweg) 
in te richten als 30-kilometerweg. 
Van inwoners van de wijk Vinkeveld 
wordt verwacht dat zij Vinkeveen 
verlaten en binnenrijden via de 
Mijdrechtse Dwarsweg en de
provinciale Ir. Enschedeweg.
Tenslotte wordt het aantal woningen 
bepaald door de bouwhoogte.
Hoe meer verdiepingen hoe meer 
woningen. Al deze onderwerpen 
staan vermeld in het raadsvoorstel.
Ten aanzien van parkeren moet 
rekening gehouden worden met 
horeca op het Adelaarterrein en 
recreatieve voorzieningen op de 
dijklichamen aan de westkant van 
de plassen, tussen de Baambrugse 
Zuwe en de N201. In de huidige 
plannen wordt er van uitgegaan
dat bezoekers vooral lopend of
op de �ets komen. 

Referendum om draagvlak
te peilen
Uitstel van behandeling van het 
raadsvoorstel Centrumplan werd 
ingegeven doordat raadsleden 
onzeker zijn of er voldoende draag-
vlak is voor alle plannen. Woning-
bouw zal iedereen verwelkomen. 
Ook het inrichten van het dorp als 
30-kilometergebied, het ontmoe-
digen van het autogebruik en het 
beperken van parkeermogelijk-
heden moeten kunnen rekenen op 
draagvlak. Om de opvattingen van 
alle kiesgerechtigde inwoners duide-
lijk te krijgen, is een referendum met 
heel duidelijke keuzemogelijkheden 
een belangrijk middel; een instru-
ment waarvoor ook raadsleden
het initiatief kunnen nemen.
De redactie is benieuwd of er
raadsleden zijn die deze vorm van 
inwonersparticipatie oppakken.
Er moeten in Vinkeveen belangrijke 
keuzes gemaakt worden en waarom 
dan niet de mogelijkheid van een 
raadgevend referendum benutten?
Wordt vervolgd.

Referendum
Centrumplan Vinkeveen?

De Herenweg wordt door aanleg van brede �etsstroken zodanig ingericht dat het 
gebruik van de auto wordt ontmoedigd ten gunste van de �ets.

Van inwoners uit de wijk Vinkeveld wordt verwacht dat zij de Midrechtse Dwarsweg 
  gebruiken om Vinkeveen te verlaten of Vinkeveen binnenkomen.
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Uithoorn - In Uithoorn wordt op de 
voormalige locatie van de busremise 
van Connexxion door UBA een mooi 
nieuwbouwplan gerealiseerd met 62 
koopwoningen; zowel rijwoningen 
als tweekappers. Vorige maand zijn 

door de betrokken makelaars – Koop 
Lenstra makelaars en EKZ makelaars 
– in de zogenaamde pre-sale fase
de eerste gesprekken gevoerd met
geïnteresseerde kandidaten. Veel 
belangstellenden hadden zich hier-

voor ingeschreven en hun voor-
keuren kenbaar gemaakt.
Inmiddels is in een maand tijd al 
meer dan 70% van de woningen 
verkocht en er lopen nog enkele 
opties. Ook de omgevingsvergun-
ning is inmiddels afgegeven door de 
gemeente. Na de bouwvakvakantie 
wordt in het najaar een start 
gemaakt met de verdere voorberei-
dingen voor de realisatie van dit 
project.
Na de pre-sale fase start de reguliere 
verkoop en kunnen geïnteresseerden 
in aanmerking komen voor de nog 
beschikbare woningen. Inschrijven 
kan via de website www.
denieuweconnectie.nl. De woningen 
zijn energiezuinig (gasloos) en
gesitueerd op een centrale locatie 
nabij uitvalswegen en de toekom-

stige (2024) Uithoornlijn met een 
rechtstreekse verbinding naar 
Amstelveen en Amsterdam.

Op zaterdag 15 juli a.s. is er van
10.00 tot 14.00 uur een verkoop-
manifestatie bij het kantoor van UBA 
(het ontwikkelende bouwbedrijf )
aan de J.A. van Seumerenlaan 4
in Uithoorn. U kunt dan meer

informatie krijgen over het project
en de laatste beschikbare woningen.
De makelaars, de ontwikkelaar, de 
bouwer, de architect en de Rabobank 
zijn aanwezig om bezoekers alle 
gewenste informatie te geven.
Voorlopig is dit één van de laatste 
grote nieuwbouwprojecten in 
Uithoorn.
(zie ook advertentie elders in dit blad)

Mijdrecht - Vinkeveen - Net als de 
voorgaande jaren zijn dit schooljaar 
de resultaten van de eindexamen-
leerlingen van het VeenLanden 
College heel mooi. Met 94% 
geslaagden op het atheneum,
91% op de havo, 98% op de mavo in
Mijdrecht en 98% geslaagden op de 
mavo in Vinkeveen, is er alle reden 
voor een feestje.
Het was voor het eerst na de 
pandemie dat er geen extra maat-
regelen zijn genomen en examen-
leerlingen geen extra herkansing 
kregen. 
Henk Ligthart: “Dat was natuurlijk 
spannend, niet in de laatste plaats 
voor de leerlingen. Maar het viel niet 
tegen en misschien, dat hoop ik dan 
maar, heeft het geholpen dat we 
tijdens coronatijd alle zeilen hebben 
bijgezet. Een eigen teststraat, sport-
hallen en andere openbare ruimten 
gehuurd om op 1,5 meter zoveel 
mogelijk leerlingen les te kunnen 
geven. Onze leerlingen van locatie 
Vinkeveen bijvoorbeeld waren door 
het onderwijsconcept GO al gewend 
aan digitaal onderwijs. 
Alles bij elkaar heeft het misschien 
geholpen om de schade zoveel 
mogelijk te beperken. Daarnaast 
hebben we natuurlijk kanjers van 

leerlingen, dat moet ook gezegd.
Langs deze weg willen wij alle leer-
lingen nogmaals feliciteren en 
wensen wij ze een mooie toekomst 
en veel succes bij hun vervolg-
opleiding”. De geslaagden:
• Mavo Mijdrecht
M4A: Yassir Asa�ati, Jesper Best,
Sara Bogusz, Brooklyn van Breukelen, 
Marvin Buitendam, Floor van Capel, 
Femke van Dormalen, Devenney 
Ewoldt, Mick de Graa�, Florian Hasse, 
Isis Jager, Jip van der Lelij, Samsara 
du Plessis, Lieke Post, Yanick Wiltjer
M4B: Nadia Aldabak, Milan Bader, 
Björn Bouland, Maxime Donchenko, 
Stefan van Engen, Krit Firing, Levi 
Geelhoed, Zahra Gille, Bas de Groot, 
Midas Haas, Sam Haringsma, Joey 
van Hoften, Viktoria Nowacka, Nora 
Oerlemans, Kick de Pijper, Justin 
Roos, Rowan Spelt, Ziva Strubbe, Eva 
van Tee�elen, Stijn van ’t Veen, Koen 
Verbruggen, Elise Wildenburg, Elodie 
de Zwart
M4C: Lilly Rose Anderson, Yusif 
Atakishiyev, Nynke Bouwman, Julia 
Clement, Indy Dolman, Glenn Koorn, 
Jadie Kroon, Kasper van der Laan, 
Milan Lübke, Evi Millenaar, Per Peters, 
Lindsey Teelker, Karli Teuben, Nina 
Tulp, Fay Vedder, Phoebe Vieane, 
Marit de Werk, Mette de Wit

• Havo Mijdrecht
H5A: Guy van Beek, Yente ten Dam, 
Marijn Dobbelaer, Milan Droogh, 
Indy van Egmond, Anna van Elteren, 
Melanie Fiege, Tivor van der Hoek, 
Finn Hoogland, Joy Husmann, Pieter 
Lakerveld, Carel Meijer, Ouiem Nuur, 
Hein Otting, Fenna Rijdes, Sanne
van Rijn, Isabel Schürmann, Jesper 
Timmer, Luca Tofani, Britt Verhaar, 
Bart Vianen, Roos Vis, Lola Wagenaar, 
Marit Zwemer
H5B: Anco Baas, Zoë Bakker, El� 
Boogaard, Anique Boots, Sem Bos, 
Darryll van Ee, Nada El Yous�, Lieke 
van Gent, Farah El Ghini, Stijn de 
Groot, Nick van Haaften, Loïs de 
Haan, Thom Hamelink, Luca Hooger-
vorst, Kai Janssen, Sterre de Jong, 
Tara de Jong, Nick Kruyswijk, Mila
van Leeuwen, Andy Maas, Amy van 
Schaik, Irene Turk, Kasia Verheul, Lisa 
van Zijtveld
H5C: Isa van den Berg, Rachelle 
Blom, David den Boer, Phoenix van 
Dijk, Reave Goudsmit, Fleur Groenen-
dijk, Julie ten Haaf, Sjoerd Hansma, 
Nunzia Ireland, Jelmer Kok, Daniek 
Kuijkhoven, Luka van der Meer, 
Amber van der Neut Kolfschoten, 
Amber van der Pluym. Nick van 
Putten, Lynn van Scheppingen, Guus 
Schouten, Marieke Snoek, Lara Spek, 
Tim Stubbe, Denise Veenboer, Stijn 
Verkade, Iris Vork
H5D: Jason Breedijk, Amelie van 
Bruggen, Caroline Bure, Mila Domín-

guez Córdoba, Joy Fluit, Robin van 
Haaften, Lieke Hoogervorst, Lars de 
Jong, Jackie Luijben, Tijn Mager, Noé 
Mäkel, Fabiënne Mayenburg, Julia 
Myburg, Nynke van der Pouw Kraan, 
Fenna Schneider, Eline Schröder, 
Famke Streefkerk, Dion Viergever, 
Laurens Weg, Jarne van den 
Wijngaard
H5E: Nadim Masyhur, Kiki Branden-
burg, Alec Bregman, Nora Diederiks, 
Senna Duijvelsho�, Jordan Hessing, 
Isabel van der Horst, Indy Kors, 
Maurits Korver, Boris Langelaar, Suus 
van der Lee, Farid Moussaoui, Mokus 
Nouwens, Luca van Paassen, So�e 
Peters, Thijs Pietersen, Paco Popoiu, 
Thijs Stroet, Mauro Suijten, Lars van 
Tol, Rense Verlaan, Jari Vossestein, 
Lars Wille, Danny Willemsen
• Atheneum Mijdrecht
A6A: David Angulo Vélez, Liza 
Baidaļina, Eline van den Bos, Daan 
Bouterse, Emma van Dijk, Jasmijn 
Dinant, Cleo Elenbaas, Nanne Groe-
newegen, Dylan He, Alyssa Hoekman, 
Daan Hoogervorst, Stian van 
Leeuwen, Esmee Neeleman, Eva 
Oudman, Ahsen Özoğul, Iris Pappot, 
Nina Siegers, Linde Zomer
A6B: Freia Alstrøm, Willemijn 
Antonis, Charlotte Bulterman, Feline 
van den Heuvel, Rosa Jansen, Sven 
de Jong, Britt Kok, Lieve Kroon, Bente 
van der Laan, Floor van Loon, Rosa 
Mur, Lisa Nieuwkoop, Pita Nouwens, 
Indy Pietersen, Niels van Selm, Rik 

van Selm, Vera Tanger, Daniël van der 
Velden, Reno Verdel, Lisanne de Vries, 
Renske Zuiker
A6C: Tieme Bader, Anna Blankestijn, 
Rover Boot, Renske Breij, Nohaila 
Chemlali, Anna Eindhoven, Katie 
Green, Ee�e de Groot, William 
Heidstra, Tara Hoogerwerf, Sietske de 
Jonge, Merel Koek, Felice Ledegang, 
Cas van Lint, Naomi Marsen, Casper 
Načinovič, Tamara Peters, Pèra van 
Slingerlandt, Joy Smit, Ebba Vonk, 
Nikki van Walraven, Noa Yalçin, Roos 
Zoeters
• Mavo Vinkeveen
GOM4A: Joy van Aken, Blue Breijaen, 
Yara Buijsmann, Lizz Catsburg, Jack 
Crocker, Tessa Elsenburg, Julianne 
Groeneveld, Kenzo de Haan,
Ramon Keizer, Ties Klaver, Sam Kuiter, 
Loubna Mellouki, Lotte Moerman,
Jay Schuurman, Danish Straatemeier, 
Marjolein van den Toorn, Julie 
Versteeg, Maartje de Vries, Amy Wolf
GOM4B: Zita Brockho�, Ilse 
Bunschoten, Dzesika Cimbalaitė, 
Kièro de Groot, Karina Hulsebos, 
Lucca Jansen Machado, Jaylyn Gron-
delle, Chimène Nolting, Luca Rauhe, 
Aiko Steenbergen, Owen Rutgers, 
Luc van Schaick, Kick Spoel, Maze 
Stelwagen, Lars van Stempvoort, 
Bente Wolschrijn, Quinten Zitvast

• Alleen leerlingen die hier uitdruk-
kelijk toestemming voor hebben 
gegeven staan hier vermeld.

Atheneum Mijdrecht.

HAVO Mijdrecht.

MAVO Mijdrecht.

MAVO Vinkeveen.

Hoera voor alle geslaagden
van het VeenLanden College!

Pre-sale De Nieuwe Connectie 
groot succes





16 inderegio.nl • 12 juli 2023NIEUWS

Uithoorn - Legmeervogels heeft aan 
het eind van het seizoen 2022-2023 
bij de KNVB het verzoek gedepo-
neerd om voor het seizoen 2023-
2024 weer ingedeeld te worden in 
het KNVB District West 1. De KNVB 
heeft dit verzoek gehonoreerd. 
Legmeervogels zijn voor het seizoen 
2023-2024 ingedeeld in de derde 
klasse B West 1. In deze klasse zijn 
verder ingedeeld:

- AMVJ za. 1, Amsterdam
- FC Almere za.1
- Amstelveen za.1
- Buitenveldert za.1 Amsterdam
- DWS za.1,  Amsterdam
- FC Weesp za.1
- sv Hoofddorp za.1
- Marken za.1
- Ouderkerk za.1
- Purmerend za.1
- SDOB za.1, Broek in Waterland

- TOB za.1, Amsterdam-Noord
- Legmeervogels
Legmeervogels spelen de thuiswed-
strijden, net als afgelopen seizoen, 
om 15.00 uur. De indeling is iets 
anders. Het programma van de 
bekercompetitie wordt bekend 
gemaakt op 11 augustus 2023. Een 
dag later, 12 augustus, wordt het 
competitie -en het bekerprogramma 
bekend.

Vinkeveen - Het begon allemaal
met twee enthousiaste bestuurs-
leden van V.V. Atalante Vinkeveen. 
Regi Pothuizen en Rick de Groot 
hadden samen een grote wens: een 
tof beachtoernooi opzetten in Vinke-
veen. Na veel brainstormen, mensen 
overtuigen van hoe leuk het kan zijn, 
sponsoren werven en vergunningen 
aanvragen, was het afgelopen 
weekend dan zover! Het Assuline 
Turfstekers Beachtoernooi vond op 
vrijdag 7 en zaterdag 8 juli plaats op 
de eigen gebouwde beachplaza op 
de parkeerplaats van sportpark de 
Molmhoek en het terrein van K.V. De 

Vinken. De beachplaza bestond uit 
zes velden (drie op de eigen twee 
beachvelden en drie op de parkeer-
plaats), een bar, een geweldig 
springkussen voor de kinderen
en veel ruimte om in de schaduw
te genieten van een heerlijk koel 
drankje en lekker hapje van
‘burger-meester’ Tim.

De 33 teams waren verdeeld
over drie verschillende klasses: een
recreantenklasse en een dames- en 
een herenwedstrijdklasse. Er werd 
gespeeld om één gewonnen set en 
dus niet op tijd. De wedstrijden op 

vrijdag eindigden iets later dan 
verwacht rond 22.30 uur.
De volgende dag waren de teams 
vanaf 12.45 uur weer welkom op de 
beachplaza. Ondanks de hitte was 
iedereen aanwezig. Vanaf 13.30 uur 
gingen de wedstrijden van start. De 
organisatie had gezorgd voor een 
sproeipunt, zodat er na de wedstijd 
afgekoeld kon worden. De warmte 
had geen invloed op het fanatisme 
van de teams; er werd hard geknokt 
voor een plekje in de felbegeerde 
halve �nales. Deze werden in alle 
klasses tegelijk gespeeld rond 18.45 
uur. Vervolgens werden de �nales
op het Assuline-hoofdveld gespeeld. 
Iedereen ging rondom het veld 
zitten, wat een geweldige sfeer gaf.

De �nales waren echt het klapstuk 
van het toernooi. Onder aanmoedi-
ging van de vele supporters gingen 
de overwinningen naar:
Recreantenklasse: Sander Verlaan, 
Peter Kooijman, Tim van Schep-
pingen en Ralf Zaal.
Wedstrijdklasse dames: Ingeborg 
Goes, Isa Verweij, Lisanne de Graaf
en Suzan Heijne.
Wedstrijdklasse heren: Hendrik-Jan 
van der Leeden, Danny Spithoven
en Steven van Selm.
Voor de winnaars was er uiteraard 
een mooie beker en daarnaast
ook nog een dinerbon van De 
Veensteker.

Assuline Turfstekers 
Beachtoernooi Regio - Donderdag 3 augustus gaat 

het weer gebeuren, de Kooyman 
Polderloop, hét loopevenement in
de zomer in deze regio.
De schoolvakanties beginnen deze 
en volgende week al, het is daarom 
belangrijk dat je je nu al opgeeft voor 
de kidsrun. Alle deelnemers, ook de 
deelnemers aan de kinderloop, lopen 
met een startnummer met een chip 
daarin verwerkt . Dat betekent dat
de tijd van iedereen direct wordt 
geregistreerd. De organisatie vraagt 
de deelnemers, zowel voor de G-run, 
de kidsrun en de langere afstanden, 
om zich zoveel mogelijk van tevoren 
in te schrijven via www.inschrijven.nl. 
Dat kan tot en met 1 augustus.
Na-inschrijving is op de dag van de 
loop wel mogelijk.

Teambattle
Naast de individuele deelname
aan de Kooyman Polderloop is er de 
mogelijkheid om als lid van een team 
bij de afstand van 10 km deel te 

nemen aan de zgn. ‘Teambattle’. Een 
team bestaat uit minimaal vier en 
maximaal zes personen. De tijden 
van de vier eerstaankomenden van 
een team worden opgeteld. Voor de 
drie snelste teams ligt er een mooie 
prijs in de vorm van een barbecue-
pakket van de plaatselijke slager 
klaar en de poedelprijs voor het 
laatste team is een schaal met 
lekkere hapjes. Als lid van een
team meld je je individueel aan via 
www.inschrijven.nl, het team meldt 
zich aan bij de organisatie via
kooymanpolderloop@gmail.com. 
Aan deelname als team zijn geen 
extra kosten verbonden.
Wie kunnen meedoen aan de
Teambattle: een groep vrienden/
vriendinnen/buren, een sportteam 
van een vereniging, een bedrijfs-
team, ouders en leerkrachten van 
een school, etc.
Voor inlichtingen kunt u contact 
opnemen met Jos Lakerveld (AKU), 
06 5703 6868, jostineke8@gmail.com.

Meld je aan voor de Kidsrun

Regio - In de Regionale Energie-
strategie (RES) Noord-Holland Zuid 
(NHZ) beschrijven provincie, 
gemeenten en waterschappen 
samen met de netbeheerders,
het bedrijfsleven, maatschappelijke 
organisaties en inwoners hoe en 
waar hernieuwbare elektriciteit met 
zonne- en windenergie kan worden 
opgewekt. De RES NHZ is toe aan 
actualisatie. Dit betekent dat er zoek-
gebieden voor zon of wind kunnen 
worden toegevoegd of aangepast. 
De energietransitie is in volle gang 
en in de RES-regio wordt hard 
gewerkt om de ambities voor 2030 te 
realiseren. Dit betekent dat er in de 
regio vergunningen verleend worden 
voor zonneweides en windturbines 
en dat er een forse groei zichtbaar 
gaat worden van zonnepanelen op 
grote daken. De RES is twee jaar 
geleden vastgesteld. Daarbij is de 
afspraak dat wijzigingen op de kaart 
met zoekgebieden mogelijk moeten 
zijn. De provincie, gemeenten en 
waterschappen hebben besloten dat 
dit najaar het goede moment is om 
te inventariseren welke wijzigingen 
gewenst zijn. De aanleiding daarvoor 
is dat er nieuwe zoekgebieden zijn 
aangedragen of zoekgebieden in
de uitvoeringsfase moeten worden 
aangepast om de opwek van her-
nieuwbare energie goed mogelijk
te maken.

RES 2.0 biedt duidelijkheid
De herijking dient meerdere doelen: 
het is voor de partners in de RES 
(gemeenten, waterschappen, 

provincie) van belang om inzicht te 
krijgen in de voortgang van de reali-
satie om zo hun ambitie in de zoek-
gebieden tijdig te kunnen realiseren. 
Wethouder Ferry Hoekstra,
portefeuillehouder Duurzaamheid, 
geeft hierbij aan: “In de gemeente 
Uithoorn zijn we op dit moment druk 
bezig met het invullen van de twee
al bestaande zoekgebieden. Op een 
later moment zal gekeken worden
of er wijzigingen en/of nieuwe zoek-
gebieden toegevoegd zullen worden.” 
Voor de netbeheerders dient de 
geactualiseerde kaart als uitgangs-
punt om uitbreiding van het netwerk 
in te plannen. Tot slot schept een 
actuele kaart met zoekgebieden 
duidelijkheid voor inwoners, ontwik-
kelaars en andere belanghebbenden. 
Zij weten zo waar ze kunnen mee-
praten en meedoen. 

Vastgestelde ambitie
In de regio Noord-Holland Zuid is in 
juli 2021 de RES 1.0 vastgesteld door 
alle gemeenten, de provincie en de 
waterschappen. In deze RES 1.0 zijn 
zoekgebieden in kaart gebracht. In 
deze zoekgebieden wordt onder-
zocht onder welke voorwaarden
en in welk deel van het zoekgebied 
zonnepanelen of windturbines het 
best geplaatst kunnen worden. De 
voorkeur gaat daarbij uit naar zoveel 
mogelijk zonnepanelen op grote 
daken en boven parkeerterreinen.
De in de RES 1.0 vastgestelde ambitie 
voor Noord-Holland Zuid is 2,7 TWh.
Zie voor meer informatie:
www.energieregionh.nl.

Deur op een kier voor nieuwe 
zoekgebieden zon en wind

KNVB honoreert verzoek van Legmeervogels

LEZERSPOST

Door omstandigheden ben ik het afgelopen jaar heel 
goed in de gelegenheid geweest het verkeer en de 
verkeersbewegingen in de Croonstadlaan in Mijdrecht 
te volgen en te analyseren.

De Croonstadlaan loopt van de hoek van de Stations-
weg/Haitsmaplein tot aan de hoek Croonstadlaan/
Bozenhoven. Aan de Croonstadlaan ligt de hoofd-
ingang van het gemeentehuis, een aantal apparte-
mentsgebouwen met in totaal zo’n 110 appartementen 
en de los-plaats van de winkel van Albert Heijn. De 
totale lengte van de weg is ongeveer 240 meter met 
middenin een haakse bocht. Direct aan de weg en
van de weg bereikbaar liggen ongeveer 90 parkeer-
plaatsen, te gebruiken door bewoners en winkelend 
publiek.

Hoewel de straat een echte woonstraat is, is het toch 
(ook) een doorgaande weg. Dat de straat doorgaand is, 
levert een aantal problemen op:

• De overgang van Croonstadlaan naar Bozenhoven
is een kruising van twee smalle wegen, waar – zeker 
vrachtverkeer – het lastig heeft om de bocht goed te 
nemen.

• De voetgangers-oversteekplaats d.m.v. een zebrapad 
tussen de twee Passages is erg smal, zodat er geen 
twee auto’s elkaar kunnen passeren, maar wel 
gepoogd wordt, hetgeen voor veel irritatie zorgt en 
voor overstekende voetgangers gevaarlijke situaties.

• Doordat de weg doorgaand is, wordt er – ondanks de 
korte stukjes – erg hard gereden, volop ‘gas’ gegeven 

en dus ook hard geremd. Hetgeen voor erg veel 
geluidsoverlast zorgt. Vooral motoren en aanhangers 
maken zich hier schuldig aan.

Oplossing
Wat zou voor een oplossing kunnen zorgen? Heel 
eenvoudig: de straat niet doorgaand maken. Afsluiten 
voor gemotoriseerd verkeer, juist voorbij de ingang 
naar de parkeerplaats achter de HEMA en de losplaats 
van Albert Heijn en vanaf Bozenhoven vóór de voet-
gangersoversteekplaats. Mogelijk zou dat bovendien 
nog voor een paar extra parkeerplaatsen kunnen 
zorgen, waaraan zo veel behoefte bestaat. Het zou 
zeker de drie genoemde problemen oplossen:
• Lastige kruising Croonstadlaan/Bozenhoven
• Gevaarlijke voetgangersoversteekplaats (Zebrapad)
• Hardrijden en overdadige geluidsoverlast

Hinder zorgt het voor niemand: parkeerplaatsen voor 
bewoners en publiek blijven goed bereikbaar evenals 
de bevoorrading van de winkels.

Kan zo’n straat zomaar ‘niet doorgaand’ gemaakt 
worden?
Zeker wel. Het gemeentebestuur heeft daarvoor
al jaren geleden maatregelen getro�en door het 
aanleggen van de Rondweg. Tussen de rotonde bij
de Brandweerkazerne en de rotonde bij de voormalige 
Rabobank is een prima alternatief gesitueerd. Die moet 
nu alleen nog geë�ectueerd worden.

Welke gemeenteraadsfractie neemt de draad op?
Of het college natuurlijk.
Harry van den Dungen
Mijdrecht

Croonstadlaan doorgaand??
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Uithoorn - Op zaterdag 1 juli werd 
het jaarlijkse Chillywood hockey-
toernooi gehouden bij Qui Vive. 
Teams uit de wijde omgeving waren 
de afgelopen maanden benaderd om 
zich in schrijven voor een gezellig, 
afsluitend toernooi en 19 teams met 
de leeftijd onder 14, kwamen daar-
door deze ochtend vol enthousiasme 
en verkleed als echte sterren naar 
Qui Vive toe. Het weer werkte in de 
ochtend niet helemaal mee maar
dat mocht de pret niet drukken.
De teams waren in verschillende 
poules ingedeeld om tegen elkaar
te strijden in de hoop dat ze aan het 
einde van de dag de poule winnaar 
konden zijn. Tussen de wedstrijden 
door werd er hard geslagen bij de 

snelheidsmeter en konden er punten 
gescoord worden bij het puntendoel. 
Daarnaast konden ze als team op de 
foto als echte sterren.
Naast prijzen voor de leukste aan-
kleding, winnaars bij de snelheids-
meter en het voetbalspel, werden
er ook Oscars uitgereikt aan de 
winnaars per poule! 
Ondanks het regenachtige weer was 
het een gezellige en sportieve dag 
met een sprankje glamour.

Regenboogtoernooi
Zondag 2 juli was het wèèr een 
drukke dag bij Qui Vive en was het 
complex met veel kleur omgetoverd, 
gezien deze dag het Regenboogtoer-
nooi op het programma stond (voor 

jongens en meisjes onder 12). Dit 
toernooi ging van start met een 
volledige bezetting, 24 teams waren 
vroeg in de ochtend al aanwezig!
Alle velden werden deze dag dus 
weer goed in gebruik genomen en 
met het zonnetje erbij was het terras 
drukbezocht. Ieder team had van
te voren een kleur toebedeeld 
gekregen waarmee zij hun fantasie in 
hun out�t de vrije loop konden laten 
gaan. Daar was ook deze dag weer 
veel werk van gemaakt en het was 
super om te zien hoe gezellig, mooi, 
leuk en origineel iedereen er op de 
velden bij liep, zowel de kinderen
zelf als hun coaches. De teams 
konden ook bij dit toernooi naast de 
wedstrijden en een aantal verschil-
lende activiteiten gezellig lunchen 
met elkaar gezien de toernooi 
commissie allemaal goed gevulde 
tassen had klaar staan waarvan ze
de hele dag konden genieten.
Ook hier was aan het einde van
deze dag een prijs voor het best 
verklede team en werd er de hele 
dag gehockeyd voor de beker.
Het was een gekleurde, sportieve 
dag met perfect hockeyweer. In 
tegenstelling tot de dag ervoor 
waarbij het water vanzelf op de 
velden terecht kwam, moesten deze 
dag de sproeiers wel meerdere keren 
even aan om het veld goed bespeel-
baar te houden. Met hulp van alle-
maal vrijwilligers was het voor alle 
teams een mooi en zeer geslaagd 
toernooi om hun hockeyseizoen
met elkaar mee af te kunnen sluiten. 

De Kwakel - Zowel in de Tour de 
France als in de Tour de Kwakel is de 
winnaar nog alles behalve gekend. 
Waar het in Frankrijk een tweestrijd
is tussen Jonas Vingegaard en Tadej 
Pagacar, maken in De Kwakel nog 
een groot aantal deelnemers kans
op het felbegeerde geel. Zo staan
de eerste 23 deelnemers binnen vijf 
punten van koploper Jan van Schie. 
De leiderstruien wisselden dan ook 
vaak van schouder.
De gele trui kende zelfs elke dag een 
andere drager. Na Patrick in ’t Veld 
was het de beurt aan respectievelijk 
Wim Verlaan, Ton van Dijk, Fabian 
van der Hulst, Cynthia Peek, Jeroen 
Könst en uiteindelijk Jan van Schie. 
Hertog Jan zet dagelijks zijn gulle 
glimlach en charmes in om het 
bestuur te verleiden wat extra 
punten toe te kennen. Tot voor
kort zonder succes.
Er is inmiddels geen wasmiddel meer 
te krijgen in de lokale supermarkt. De 
rode trui wisselde maar één dag niet 
van eigenaar. De huidige drager is 
Jouke Schelling. Jouke timmert �ink 
aan de Drechtdijk en dan wil het nog 

wel eens gebeuren dat je geen tijd 
hebt ’t Tourhome in te gaan. Een 
pijnlijke vergissing van Jouke, aange-
zien hij juist die dag de witte trui op 
moest halen. Het niet ophalen van 
de trui leverde hem een minpunt op.
Iets wat Daan Herben niet zou over-
komen. Hij is door zijn goede presta-
ties de laatste jaren altijd erg trouw 
met het checken van de stand. Met 
de name de witte trui was vaak in 
zijn bezit. Deze trui vormt dan ook 
een uitzondering op de regel dat de 
truien vaak wisselden. Jordi Maijen-
burg zit Daan echter wel op de 
hielen.
De grijze trui voor beste oudere werd 
door de leider vaak afgestaan aan de 
volgende in lijn, omdat de leider de 
gele of rode trui aan moest. Jeroen 
Könst mag na een dagje geel het 
grijs weer aan. Mocht er een roze trui 
zijn voor beste dame dan zat deze 
stevig om de schouders van Cynthia 
Peek. Gelukkig voor Cynthia bestaat 
deze niet en stond ze het geel een 
dag voor haar eigen tuinfeest af. Zo 
kon ze toch haar nieuwe jurk dragen 
op het feest.

In tegenstelling tot de truien 
wisselden de gele petten geen 
enkele keer van hoofd. De ploeg 
Julio Giménez leidt het ploegen-
klassement dan ook met een ruime 
voorsprong. Deze ploeg bestaat uit 
Ferry Harte, Paul den Haan, Peter 
Maijenburg, Patrick in ’t Veld en John 
van der Hulst.
Dré Verhoef deed goede zaken in het 
totaal irrelevante geldklassement. 
Doordat hij zeer knap Clément 
Berthet voorspelde in de etappe naar 
de Puy de Dôme won hij de jackpot. 
Deze was door het relatief voorspel-
bare karakter van de eerste Tourweek 
opgelopen naar 3,50 euro. Geld dat 
ongetwijfeld naar het goede doel 
van deze Tour de Kwakel zal gaan.
Dan was er nog wat verwarring over 
het pro�el van de etappe van vrijdag. 
Enkele deelnemers kwamen met een 
lap met klimmers naar ’t Tourhome, 
terwijl er de volgende dag een sprint-
etappe op het programma stond.
Zij hadden voor het pro�el van de 
etappe de lokale krant geraad-
pleegd. Gelukkig werden zij door 
andere deelnemers nog op tijd wel 
juist geïnformeerd.

De wielerliefhebber wordt getrak-
teerd deze Tour de France. De twee-
strijd in Frankrijk zal in de tweede 
week hoogstwaarschijnlijk niet 
worden beslist. Ook in het Kwakelse 
Tourspel beloofd het spannend te 
blijven tot de laatste week.

Algemeen klassement
na de negende etappe:
1. Jan van Schie   (58), 2. Jeroen Könst  
(58), 3. Daan Herben (57). 
Rode trui
1. Jouke Schelling   (14), 2. Tim ten 
Brink   (13), 3. Cynthia Peek (  13).
Ploegenklassement
1. Julio Giménez   (179), 2. Luis Léon 
Sánchez (173), 3. Daniel Navarro  
(171).

Uithoorn - Het aantal inschrijvingen 
voor de tweede speelavond van de
Vrijdagavondcyclus. Dit keer wel een 
even aantal, maar negen equipes 
minder dan tijdens de eerste speel-
avond. Tien equipes kwamen in 
dezelfde samenstelling als in de 
eerste speelavond en maakten dus 
kans op één van de extra prijzen. 
Maar eerst moesten de drie speel-
ronden van avond twee voltooid 
worden. Ook deze avond werd er 
weer volgens het Zwitsers systeem 
gespeeld. Een eerlijk systeem waarbij 
met het vorderen van het toernooi 
men dichter bij equipes van verge-
lijkbare sterkt komt. Eén equipe was 
dominant op beide speelavonden. 
Dennis Bakker/Teun v Oijen wonnen 
driemaal met totaal maar vijf punten 
tegen. Dat was één punt meer dan 
tijdens de eerste avond. Zij waren 
ook de enigen die ongeslagen 
bleven.
De beste equipe van Boule Union 
Thamen was de equipe Henk v 
Rekum/Ina Hoekstra met een vierde 
plaats, gevolgd door de equipes 
Wilma Buchner/Ria v Beek, Jannie v 
Kooten/Hans vd Wal en Alfonso 
Atanes Limia/Günther Jacobs. 
Opmerkelijk was dat deze drie 

equipes alle drie een puntensaldo 
van nul hadden. Dat komt niet vaak 
voor.
In het totaalklassement over twee 
avonden ging de eerste plaats naar 
de ongeslagen equipe Dennis 
Bakker/Teun v Oijen gevolgd door 
Istvan Elsendoorn/Bas v Slooten (2e) 
en Henk v Rekum/Ina Hoekstra (3e).
Ondanks de wat magere deelname 
kunnen we terug kijken op een 
gezellig toernooi, waarbij onze dank 
uitgaat naar de equipe Andre de 
Jong/Wout Verlaan van Het Wilgen-
ho�e die het deelnemersaantal op 
even bracht waardoor er geen 
equipes een vrijloting hadden.
Het volgende toernooi is ook weer 
voor doubletten en vindt plaats op 
zondag 6 augustus, aanvang 10.30 uur 
op de bouleaccommodatie aan de 
Vuurlijn naast de hinkbalvereniging.
De top zeven na de tweede speel-
avond: 1. Dennis Bakker/Teun van 
Oijen (W3 S34), 2. Istvan Elsendoorn/
Bas van Slooten (W2 S20), 3. Gineke 
en Henny van Dommelen (W2 S14).
Eindklassement 2023 (top drie): 1.
Dennis Bakker/Teun van Oijen (W6 
S69), 2. Istvan Elsendoorn/Bas van 
Slooten (W5 S38), 3. Henk van 
Rekum/Ina Hoekstra (W4 S25).

Uithoorn - Met het lustrumjaar net 
gestart was het thema voor het
Boettoernooi al snel beklonken: 
Woodstock Flower Power! En afge-
lopen weekend was het weer zo ver. 
Met bloemen in het haar organi-
seerde Qui Vive weer het Boet-
toernooi. Dit is het vrienden- en
familietoernooi waarbij hockeyers en 
niet hockeyers, leden en niet-leden 
kunnen deelnemen. Op zaterdag-
ochtend kwamen alle teams geheel 
in thema aan. Zwembadjes waren 
gevuld met water en de spring-
kussens inclusief waterglijbaan 
werden klaargezet (met dank aan 
Kidspower). Deze verkoeling was
dan ook zeker nodig met de hoge 
temperaturen die voorspeld werden.
Met 18 teams werd er in vier poules 
gehockeyd. Binnen de poules: 
Familie, recreanten, senioren en 
jeugd waren er allerlei teams 
aanwezig. Daarnaast waren er nog 
vele supporters die de teams in de 

juiste groovy stemming brachten.
Gedurende de dag zijn er diverse 
wedstrijden gespeeld, was er tijd 
voor een hapje en een drankje en is 
de dag afgesloten met zanger Henk 
Schulz. 
De sfeer was geheel in het thema. 
Met veel gezelligheid, liefde voor 
elkaar en peace was iedereen
uiteindelijk één groot team.
Toch moesten er natuurlijk ook 
prijzen binnen gesleept worden. Zo 
hadden we ook dit jaar weer de twee 
grote hoofdprijzen, vernoemd naar 
twee legendarische Qui Vivers voor 
de teams met de grootste sportiviteit 
en creativiteit. Dit jaar ging de Marcel 
Smit trofee naar ‘2+2=bier, help waar 
zijn de dixies hier?’ Dit is een mix-
team van veteranen, veterinnen en 
recreanten, die hiermee de sportivi-
teitsprijs mochten ophalen.
De Bart Smit-bokaal ging naar twee 
vaders, samen met jeugd uit diverse 
teams: de ‘Dancing Cows’!

Succesje voor Boule Union Thamen

Geslaagde en drukbezochte 
toernooien weekend bij Qui Vive

Qui Vive BoetStock Flower Power

Tour de Kwakel:
jouw trui, mijn trui
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Vinkeveen - Wilnis - ‘Tel maar mee!’ 
is het thema van de Vakantie Bijbel 
Week (VBW) in Vinkeveen en Wilnis 

dit jaar. Omdat iedereen meetelt,
is er voor kinderen, tieners én voor 
volwassenen vanaf 11 t/m 16 juli 

een leuk en afwisselend programma 
samengesteld. 
Voor de basisschoolkinderen (t/m 
groep 8) is er elke dag een Bijbel-
verhaal, er wordt gezongen, 
geknutseld, gesport, er is kinder-
theater en we eten zelfs met elkaar 
in de tent. Voor tieners is er een 
apart en uitdagend programma in 
de avonden. Zelfs voor volwassenen 
zijn er verschillende leuke activi-
teiten in de tent te beleven. Dus 
kom vooral een keer langs om er 
iets van mee te maken. De tent in 
Vinkeveen staat op het schoolplein 
van ‘De Schakel’. De tent in Wilnis in 
het Speelwoud (naast de brand-
weerkazerne). Een �yer met infor-
matie is in beide dorpen huis-aan-
huis verspreid maar het volledige 
programma is ook te vinden op de 
websites www.hervormdvinkeveen
.nl en www.hervormdwilnis.nl. Daar 
staan ook de contactgegevens 
wanneer er nog vragen zijn.

De Ronde Venen - Op zaterdag
15 juli organiseert de Vocal Company 
in ’t Oude Parochiehuis in Mijdrecht 
een zomerse zangmiddag voor 

iedereen die van zingen houdt.
Dirigent Ferdinand Beuse zal met
de deelnemers in een paar uur tijd 
een gevarieerd, zomers liedjes-
programma instuderen, waarbij
het accent ligt op het gezellig samen 
zingen. Het repertoire bestaat uit 
bekende zomerse liedjes zoals ‘Can’t 
take my eyes o� of you’, ‘Ik heb de 
zomer in mijn bol’, ‘Que Sera’, ‘Ain’t no 
mountain high enough’ e.v.a. Pianist 
Kees van Zantwijk zorgt op de piano 
voor de virtuoze muzikale begelei-
ding. Aanvangstijd is 12.30 uur en
de middag wordt om 17.00 uur
afgesloten met een informeel 
concertje voor vrienden en 
bekenden. Aansluitend is er voor
alle zangers een BBQ in de tuin. 
Bezoek voor meer informatie
over deze zangmiddag de
website van de Vocal Company:
www.vocalcompany.nl.

De redactie van de Nieuwe Meerbode rekent het tot haar taak om lezers van haar krant zo objectief mogelijk te informeren. De Nieuwe Meerbode vindt inwoners belangrijk omdat zij grotendeels de lezers zijn van ons weekblad. De lokale nieuws-
feiten en berichtgeving is dan ook gericht op de inwoners van De Ronde Venen. In samenwerking met IVI (Inwoner Voor Inwoners) willen wij die inwoners dan ook een stem geven. De IVI-pagina is dan ook een podium waar inwoners van zich kun-
nen laten horen. IVI is een onafhankelijke inwonersbeweging en voor de inwoners. IVI zal net als de Nieuwe Meerbode geen standpunt innemen over geplaatste artikelen. Op deze IVI-pagina plaatsen wij ingezonden stukken van inwoners waar-
bij de inwoner zelf verantwoordelijk blijft voor de inhoud van de door hem/haar ingestuurde en geplaatste tekst. IVI en de Nieuwe Meerbode zijn dan ook geen enkele manier verantwoordelijke voor de inhoud van de artikelen op de IVI-pagina.

De IVI pagina

Inwoners kunnen een mooi initiatief, een leuke activiteit, een klacht, een idee, een oproep, een ergenis, een vraag of gewoon een mooi 
verhaal wat ze willen delen met de inwoners van De Ronde Venen naar de redactie van IVI sturen. De copy voor deze IVI pagina kan 
men sturen naar info@inwonersvoorinwoners.nl en moeten aangeleverd worden met een word document. De copy mag maximaal 
250 tekens (inclusief spaties) bevatten en geen onbehoorlijk taalgebruik hebben om voor plaatsing in aanmerking te komen.

info@inwonersvoorinwoners.nl
www.inwonersvoorinwoners.nl

Wilt u als inwoner iets kwijt?
Laat het IVI weten.

Lokaal samenspel
Er is al jaren een verandering in de 
samenleving gaande waar de (lokale)
overheid verplicht is om inwoners 
meer te betrekken. Met een ambtelijk 
woord heet dat inwonersparticipatie, 
maar misschien is de omschrijving 
lokaal samenspel wat begrijpelijker.
De inwoner is niet altijd in staat om 
individueel een initiatief op te starten 
en/of zijn mening te uitten. Daar is een 
spreekbuis of podium voor nodig. Voor 
groepen en ook voor de individuele 
inwoner moet er een verbindende, 
neutrale en onafhankelijke factor zijn 
die voor ieders belang opkomt.

Stichting Inwoners Voor Inwoners (IVI) 
wil in De Ronde Venen dit graag voor 
de inwoners zijn. Een soort van inter-
mediair van al die mooie initiatieven 
en betrokken inwoners die er al in
De Ronde venen zijn. Samen kom je 
namelijk verder! 

Gemeenschapskracht
IVI gelooft in de kracht van de 
gemeenschap en zet die graag in. Er is 
veel expertise, kennis en kunde binnen 
de gemeenschap die lokaal goed 
gebruikt kan worden. Daardoor is ons 
streven om zaken altijd oplossings-
gericht op te pakken in een samen-

werkingsverband met één of meerdere 
partijen. Denk hierbij aan onder-
nemers, organisaties, verenigingen, 
gemeente, provincie en andere 
belanghebbende. IVI is er van over-
tuigd dat gebruik van deze gemeen-
schapskracht een preventieve uitwer-
king zal hebben, verbindt en uiteinde-
lijk kostenbesparend zal zijn. Dit alles 
leidt tot een prettigere samenleving!

Voor wie is IVI?
IVI is er niet alleen voor de inwoners 
maar voor de hele gemeenschap.
We zijn er voor alle acht kernen in
De Ronde Venen. Er zijn verschillende 
thema’s waar we als inwoners in
geïnteresseerd zijn en die belangrijk 
zijn voor onze eigen leefomgeving. 
Daar willen we graag over meedenken, 
mee beslissen en aan meedoen!

Wat doet IVI?
IVI informeert, verbindt en geeft
een podium aan de gemeenschap. 
Informeren:

Stichting Inwoners Voor Inwoners (IVI) wil inwonersparticipatie in
De Ronde Venen vorm geven en inwoners echt betrekken bij de lokale 
samenleving en het lokale beleid. Dat inwonersparticipatie voor velen 
nog een moeilijk begrip is zijn wij ons inmiddels bewust. Het is toch
een beetje politieke of ambtenaar taal die de inwoner nog niet helemaal
kan plaatsen. Voor Stichting Inwoners Voor Inwoners (IVI) dan ook niet 
eenvoudig om aan te geven waar de Stichting voor staat. IVI heeft een 
�yer waarin kort en bondig aangegeven wordt waar IVI voor staat.
Het leek ons goed om deze eens te publiceren op de IVI pagina. 

Stichting Inwoners Voor Inwoners 
(IVI) en inwonersparticipatie

- IVI is onafhankelijk en transparant 
en informeert de gemeenschap 

- IVI laat op één digitale plek zien
wat er allemaal speelt in De Ronde 
Venen (denk aan website en app)

- IVI organiseert thema en dialoog 
bijeenkomsten

Verbinden:
- IVI zorgt dat inwoners betrokken 

raken bij lokale omgeving IVI 
- IVI zet klankbordgroepen in

voor lokale vraagstukken
- IVI zorgt dat er netwerken op 

thema’s komen
- IVI organiseert lokale pop-up

festivals om de gemeenschap te 
verbinden

Podium:
- De gemeenschap is aan zet en IVI 

geeft inwoners een stem door-
middel van (digitale) peilingen, 
raadplegingen en dialoog 

- IVI geeft alle inwoners de kans om 
de gemeenschap te bereiken met 
informatie, initiatieven en/of vragen

- IVI heeft een pagina in de lokale 
krant van en voor inwoners 

- IVI kan gebruikt worden als lokale 
spreekbuis

Doe mee!
Maar wie is IVI nu eigenlijk? IVI is 

geen klein clubje, maar IVI dat zijn wij 
als gemeenschap in De Ronde Venen. 
Het is dus belangrijk dat iedereen 
zich aangesproken voelt om mee
te doen! Hoe kunt u uw steentje 
bijdragen? Dat is voor iedereen een 
eigen afweging. Iedereen heeft een 
kwaliteit en mening. Gebruik die en 
laat je horen! Heb jij een idee, een 
vraag, een mening, een klacht of
wat dan ook? Ga hierover met IVI in 
gesprek. Alles is bespreekbaar en wie 
weet help jij De Ronde Venen een 
stukje beter en mooier te maken. 
Heeft u nog vragen neem dan gerust 
contact op en stuur een email naar: 
info@inwonersvoorinwoners.nl.

Mondriaan bruggetje?
In maart plaatsten wij een artikel op 
de IVI-pagina van een inwoner die wel 
iets heel opmerkelijks was opgevallen 
bij het bruggetje wat ligt tussen de 
scholen Twister en De Windroos rich-
ting de Proostdijstraat. Tot zijn grote 
verbazing zag hij dat er een plank was 
vervangen en deze niet even op maat 

was gezaagd (zie foto links). Dat was 
best gek. Maar het kan nog gekker, 
want de brug lijkt een soort kunst-
werk te worden. We zien namelijk nu 
dat de plank nog steeds niet op maat 
gezaagd is, maar er nu wel een soort 
van ijzeren plaat op geschroefd is.
Het doet steeds meer denken aan
een kunstwerk van Mondriaan die 
ook met allerlei vlakken van verschil-

lende kleur werkte. We vragen ons af 
of deze kunstenaar bij de gemeente 
werkt of dat dit het werk is van een 
ambitieuze inwoner? Wil de echte 
Mondriaan opstaan? Overigens lijkt 
het dat dit bruggetje gewoon aan 
groot onderhoud of vervanging toe is. 

We zijn benieuwd. 
Wordt vast vervolgd.

Vakantie Bijbel Week
in Vinkeveen en Wilnis

Zinderende Zomer Zing-in




